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. transferred they should be transported by bus and not on thp train L *’"f‘i‘*g
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Warden SANFORD advised that he had no information what-
‘soever regarding the granting of paroles to the subjects, 'and the prison
authorities merely state the facts in their reports without making any
reconmendations as to whether a prisoner should or should not be paroled,
He recalled that C/APAGNA, D'ANDREA, and DE LUCIA were very talkative N
and were continually braggzing about their exploits to the other prisoners, .;ﬂﬂg -
He recalled GIOE as a tough, quiet, ruthless individual, but ROSELLI never ' _-* - ;
had very much to says. Through one of his informants among the inmates B
he learned that CAMPA®IA, DE LUCIA, and D'ANDREA had ltated they had .~ .-~
£10,000 to arrange their transfer to Leavenworth and were bragging about - .
their ability to effect the transfer. .

" w

Mr. SANFORD stated he did not make any notes concerning
the above information, and therefore did not recall the name of the inmate
who had given him this information nor whether the subjects had made these ™~ * -
statements in the informant's presence or someone else had told him about ..- ?:~;,
its According to kr, SANFORD, there was no indication that this money == '~ ¥ -
would be paid to government officials but rather to attorneys. He o it g
explained that freqguently an inmate will pay a large sum of money to some " . . .
attorney to arrange a transfer or effect another favor of some sort, The
attorney will then get in touch with a United States Congressman who calls
the Bureau of Prisons requesting the particular favor and pushes the - o
request to such an extent that the favor is frecquently granted. The : -
attorney will then report back to the inmate that he had a hard fight in - ° -7
his behalf but finally succeeded, when in reality the favor was effected by
the Congressman, _"

" e ‘"1!'-"

Hrs S4NFORD further recalled, by referring to the file of
CAPAGNA, that he had written a letter dated July 21, 1945, mentioned ~ .= . “:
in referenced letters In response to a teletype from Mr, LOVELAND, SRR
Assistant Director of the Bureau of Prisons, dated July 18, 1945, this : ﬁf.
teletype stated "No cdoubt Mr, BENNEIT has discussed with you the -
advisability of transferring DE LUCIA and CAMPARIL to Leavenworth, ‘ !
Warden HUNTER states NICK,CIRCELLA says no jll feeling exists between him S
and these men. Also a regquest has been made for the transfer of PHILIP : ;
D'ANDREA to Leavenworth to be near home. Please advise is transfer
recommendedf,

. omA oW
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Mro. SANFORD informed that he had written the Bureau of - '
Prisons that he did not think it, advisable to transfer these men at that = < 7
time because of the rumors floating about that they were spending money to, o m”',
effect a transfer, He further recommended that if these prisoners were“f'V ‘m N

because of their dangerous propensities. However, the Burein atthorized ° ‘*%'?}

that DYANDREA, DE LUCIA, CAMPAGNA and GIOE be transferred, and this was ;_ s Car bR
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- of infractions of prison regulations authorities in Atlantq,had taken
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done by bus on July 28, 1945, He thought they probably all were transferred

‘at the same time since a bus was being used and four could be transported

as cheaply as one, He added that constant pressure had been exerted by
friends and attorneys of these prisoners to effect their transfer from
the time of their arrival in Atlanta. The chief argument in this regard .o

was that they wanted to be nearer home so their families could visit them . o
more often with less travel and expense, : e

He recalled that A. BRADLEY EBEN, referred to in -~ o
referenced letter as ABE BRADLEY, came to the prison on two or three . : -
occasions to see the above named inmates, The first time he came he had
not previcusly communicated with theprison requesting an interview but

Just Ybarged in" one day requesting to see all five priscners together,
This rejquest was not granted and kre. SANFORD advised him that, according

to prison regulations, it would be necessary that he qualify as an attornay
for the inmates by corresponding with the prison ahead of time and giving ,;aﬁ %
them a chance to mazke s check regarding his status. EBEN becama indignant - 'D
but nevertheless was denied the Vlsit. On a later occasion he again came ;l;:~-T
to the prison demanding to see ROSEILI. He stated he was ROSELLI's attorney .
and the latter had requested to see hims In this instance he had not o
communicated with the prison in advance and Warden SANFORD had a heated dis—
cussion with him, but finally agreed to allow him a visit. He thereupon

called ROSCELLI to his office and asked ROSELLI if he had retalned EBEN as

his attorney; he said no he had not and did not even know him, ROSEILI was =~ =~ -
asked by the warden if he wanted to retain EBEN or had anything to say. to ' f%':fﬁ&
him and ROSELLI again answered nos EBEN then said that ANN sent him, e
meaning BERNICE FRANK, ROSELLI's girl friend from Beverly Hills, Californine r e
Mr. SANFORD then dismissed ROSHILI and EBEN again became very indlgnant., ' r_'

Kr. SANFORD described EBEN as a Jewish lawyer from Chicago,‘ el
who dressed in a "zoot-suit" fashioned with a wide shouldered cut and £
especially tailored clothes. He did not know anything about his background . °,
but felt that he was a hoodlum lawyer. There was no record of his address =
in the prison files.

Mr. SANFCRD also recalled that WILL SCOTT had talked with .
these inmates on different occasions but he did not recall anything unusual .
about SCOTT's visits. He stated he had no information conceming this :
matter other than that which had been published in New York newspapers, -
and was rather surprised himself:that they were paroleéd so near their
minimum eligibility date. He stated that DE LUCIA, D'ANDREA and ; ORI
CAMPAGNA had caused disturbances among the prison populatidh and because ... ..
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© CAMPAGNA was born on September 23, 1900, in Illinois, the abn of LOUIS and

i -= v R 4
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one hundred and fifty days good time from DE LUCIA and appboximately ~ :°
the same amount from CAMPAGNA, As far as his records reflected, this
good time had not been restored when they left Atlanta,

It was suggested that the Chicago O0ffice locate and Tk
interview Attorney 4. BRADLEY EBEN in line with the request contained in. bl
referenced letter, R

ety

Warden SANFORD telephonically contacted this office on . .
October 3, 1947, and advised that after a further check of the files on o
these subjects he wished to correct the statement concerning good time '
which had been taken from them, He stated that because of certain infrac-
tions of rules they were brought before the disciplinary board but no

action was taken to take their good time awaye He noted that the rqport

in this regard was not signed by either committee members or himself, and .t .+,
therefore it was not in effect when they left itlanta. h R

Two teletypes were recelved from the Washington Field = W
Office under date of September 29, 1947, requesting that it be ascertained = .
if detainers were filed against the subjects while incarcerated in the
United States Penitentiary at Atlanta, and also that contact be made with
local jmmigration representatives to ascertain the purpose of their visit
to the subjects while in Atlanta. In this connection, as previously
stated, only a skeleton file concerning these subjects is maintained at
Atlanta, and there was no record concerning any detainers having been

B TVt
Téd oo médad bbad oMo P I
filed agﬂ“'}st then while at this institutione It was staied that informa- R L

tion concerning the detainers would be at Leavenworthe
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Inquiry was also made of Mr, BERNIR, local investigator . . ".: }
for the Immigration and Naturalization Service, and he advised that R
according to his records D'ANDREA, ROSELLI, CAMPAGN), and DE LUCIA were ﬂ1§§ﬂ:{
interviewed in order Lo verify their citizenship. The parents of these .k
individuals were born in Italy, but only DE LUCIA was foreign borne Mre ek
EERNER informed that the Immigration and Naturalization Service has an o -

o = - mas mlewe b Aed VG am o d k£ 3
agreement with the United States Penitentiary whereby he Wwill be notified

in the event any prisoners of foreign birth or with parents of foreign Ve
birth are received, Vhen this notification is furnished to Immigration and o
Naturalization Service arrangements are made to interview the priscners in '

an attempt to verify thelr citizenshipe

oy - e

L o
According to Imigration and Naturalization Service records

r
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ANTONIA SCARDINI. D'ANDREA was born September 7, 1891, at,Buffalo, New ~ '
York, the scn of ALOSIUS D'ANDREA and ANTONIA VILLO. ROSELLI was born

June 4, 1905, at Chicago, the son of VINCENZO and MARIA ROSELLI, under the
name of GIOVANNI ROSHILI. DE LUCIA was born July 10, 1898 at Apricena

A FLVLVE N =L el -

Compobasso, Italy, under the name PAUL MAGLIO. He entered the United

States on August 10, 1940, on the SS Ryndam via port of New Yorke He was .~ . &,
naturalized September 27, 1923, and FRANK MEQ, 905 South Halstead Street, . ' ; ;,".j o
and MICHAEL J, FISK, 4920 Monroe Street, Chicago, Illinols, witnessed = - ~ 'f:" i

T

oy

his naturalization. There was no information in the file concerning a:_
visit to CHARLES GIOL.
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SYNOPSIB OF FACTS: . '
Fro- i !
Attention: Assistant Director 4. Rosen o
—__-_—-—___r‘- _.‘
Viarden SA]‘GFOLEU, Us Ss Penitentiary, Atlanta, Ga., interm ~ oo 5 *‘ ':"
¢ viewld and stated D'ANDREA, DE LUCIA and CAVTAGNA wers A ti "g
= confinually Bragging and tending to lower prison morale at ' =~ ¢ LR
o institution{'_,’ Said pressure exerted to effect their trans- = Vs s'i
= fer was madéuby prisoners themselves when talking with - PR
i euth¥rities,” On 6/27/44 DVANDREA and DE LUCIA were be
“  fore a disc;g})linary board and board recommended D!ANDREA _i
! 5 forleit 150cdays good time and DE LUCIA forfeit 240 days
i T goofl tiue, At recommendaticn not signed by varden and not
infeffect, “iwarden unable to state reason this recomuendae
‘ . tion not carried out., X
- - RUC - .
REFERENCE:  Report of Special Agent*dated October 3,
1947, at itlaonts, Georgia :
Atlanta teletype to Bureau dated Uctober 6, 1947 - v
. i/
DETAILS:

4s to the statemsnt in referenced report concerning a notation
the Atlanta Fenitentiary file to the effect that CAPANA and DE LUCIA had
trouble among the prison population, it wzs det xrodned that the notation was
actually a typewritten part of a routine progress mibght
September 26, 1945,
tions of various supe
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copcerning DE LUCIA dated A
This progress report was based or{ fhe comments and observa- | o
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) pressure hal been exerted by friends and attorneys of these prisoners to

A D Made
R . . E R T

( -
reflect specifically who was responsible for this particular comment, and

- Penitentiary officials could not furnish any additional information.

Warden JOSEPH We SANFORD advised that D'ANDREA, DE LUCIA, and oo
CAAPARIA were continually bragging and throwing their weight around, which r» +
caused the other prisoners to look up to them and try to imitate their S
actions, thereby tending to lower prison morale. He explained further s
that these individuals were former gang leaders and bscause of their wide T N
publicity some of the prisoners thought anything they saild was right, He .
informed that D'ANDREA had three disciplinary reports, namely, conniving
to have an inmate in the prison laboratory return a positive report

showing sugar in DE LUCIA's urine so he could get on the diet line, dated

May 27, 1944; on September 10, 1944, he was cited for viclating his diet S
restriction when found drinking coffee which he was specifically instructe..wk:v =
ed not to do; on July 26, 1945, he had a disciplinary report for refusing . -« ;'F
to mop the floor which he had tracked after being ordered to do so by an ”“Fiﬁﬁ‘“ !
officers He told the officer he was, because of his physical condition, _ ~° b

unable to do this type of worke He was placed in punitive segregation f}T”
for this latter offense and was in this status when iransferred from Atlantae .

!
i

As to the statement in referenced report to the effect that constant -

SANFOAD advised that the pressure he had reference to was exerted by the - ‘E
prisoners themselves when being interviewed by officers at the Penitentia '
He explained that on every occasion when they talked with any of the prison -
officers they requested to be transferred to Leavenworth so as to be near T
their people and their people could visit them often without too much ,.'\:rﬂi_é?
expense, He stated these prisoners had no friends visiting them except Wom
close relatives, and as far as he knew none of the visiting relatives had

- ’

-

¥

i:

effect their transfer from the time of their arrival in Atlanta, Varden - ¢ % . =

brought any pressure to have them transferred. Hé related that only two T
attomeys, namely A. BRADLEY“EBRI and WILLIAMSTEWART, visited the prison— A

erss He explained that another inmate whose name he did not recall had told IERNER Y
him that ILBIN was bringing pressure 4o have the prisoners transferred fram o b
Atlanta to Leavenworth. However, he did not know specifically what sort .,-g-}“

of pressure this prisoner had reference to, He stated that Attorney EREN
had talxed with him and reguested that these prisoners be transferred, but.
the request was not granted at that time,

Concerning the statemsnt Previously made by Warden SANFORD to the ,l';
effect that good time had been taken from these prisoners begause of "

“l Anfractions of the rules, he advised upon reinterview that on June 27, 19LL,,;L
- _ T ’. . R _r, . .-’“?‘L;i ;ﬁﬁr—
-2 - I "y
o _ -
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D'ANDREL was brought before the diseiplinary board at whichétime it was
recommended that he forfeit 150 days good time for conniving in connection
with the first infraction of the rules as explained above. On the same

date DZ LUCIA was up before the board for compliecity in trying to influence
an inmzte in the prison laboratory to return a positive sugar count in his
urine so he could be or the diet line, The Wiarden recauwsended that he .. . . .
forfeit 240 days good time, - i

warden SANFCRD stated that copvies of these recommendations in the e
Atlanta Fenitentiary files concerning these two priscners were signed by the
chairman of the disciplinary board at that time, namely THOUZAS J. GOUGH,
Assoclate Warden, but were not signed by him or the other menbers of the
boarde According to ¥r, HERBEAT COX, assoclate warden at the present time,
the other menbers of the disciplinary board on the occasions when these two .
prisoners were heard were WALTER SCHULTZ, Chairman of Industries at the Prison, .~
and Bedi OVERSTREET, then assistant wardens Warden SINFORD advised that, . AT
according to the copy of the good time forfeiture beard report which was in » »w..i .y
the files of D'ANDEEL and DE LUCIA, the good time forfeiture recommendation ' N
was not in effect since neither he nor other members of the board had signed ~*" ¢ *°!
it. He stated ne did mot recall why he had not signed these recommendations, SRR
but probably the reason would be contained in the main file of these prisoners .
at Leavenwortih, or there might be something in the Leavenworth files which '
would nelp nim to recall why he had not signed the reports,
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LOUIS CAiPA s, with alisses; by Al PAROLYL YATTERS

CHARACTER OF CASKE
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" Fignieen persons listed on insurance records as contributing
. cash collateral for bonds of suvjects, interviewed. These
" persons adnitted contributing total of #235,000 toward

Anli At ananl cuitbhartatl han o Moadimtain theco pantyibhuitionag
LolJ.LLu.U\.,;c.I.J. J.UJ. (=R 1) }\I\J wd LEAVF I e ] lCh b d b WCA L d L R A St A L ke b Wk R

viere made becausc of iriendship with the subjects or at the
reguest of mutual friends. 3Subject CI0k personally furnished

ey that- any pressure or coercion was vroupnt to bear in . _
J£Lonnection with the securing of this co¢lateral. Collateral

ciiception of one witness wiio received a ten per cent fee on 7
his c,on.,'a:a.bumon ol #15,000, none of tue remaining witnesses
Gdnterviewed received any interest, fees or bonuses on the
. casn advances. all deny contributing any additional funds
iz behal¥ of aLlI)JLC'LS for any purpose with the exception of
- GALG B THUGAS 1I0VAY, a local sambler, who advised that he
ontrivuted 'J..U OUQ tovward Subject CAPAGIA'S incoms tax

i

» [
. JURPI CTRICOLD.  UOREGOLD reported to be part owner of -« »h

and is sometimes described as Cicero's ganbling overlord and '
is associabed with WILLIAG HLENEYs veteran CAPONE gangsteriy¥,

S a R
'SYNOPSIS OF FACTS: ATTZEIION:  ASSISTANT TIRLCTOR A. ROSEN o : -J':

Skl

$5,000, which vas put up by GIAPL=S SICNA. Tnese witnesses -

L) H & .
o < ireturned- to them after subjects were sentenced.  With+tthe .»¥-

liability in August or Septesber, 1s46 at the request of . e

f". R

.l Patio and nu..t.:m Clubs in partrnership with Subject CAAPAGNA, - .

I'OVAX majintains he has wade no lurtner contributions in /75 pve
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benalf of subjects. All persons interviewed deny that they . »
have nmade any contribulions in cennection with the securing: - oo
of the parcles for suljects, and dery they have any knowledge Sy
' irregularities in cormnection with the securing of the Y P
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Chicago File #58-194

DETALLS :

Letter from B
Seplencer <44,
Report of SA
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Chicago File No. 58-19L
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The following investigation was conducted by Special Agents- r .

On Qetober 9, 1547, -\
' of the Fidelity and Surety Deperument, American Casu IR SRt
‘. rest Jackson Street, Ghioago, Illinois, vere interviewed in . - fc. 0t

.-.-nﬂ-“‘-ml
i
&
’

regard to the identity of the agenlt thatl represented their company at the f. ]

+ . time the bail bonds were posted for the subjects in this case in 1943, and - R R
for information regarding the individuals putting up the necessary collateral o
in connection with these bail bonds,

stated that the original contact of the American Casualty Company with ! I
the subjects regarding bail bonds came about through an atborney named GECRGE _ | . qf

\\‘CAL;_AGHM\ who was represeating the subjects.in the bond matter, and who was - ° '
a personal friend ofd According- AN contacted an Lo

k

{

— I e*\‘ii

insurance broker by the name o A PR R
Chicago, who, in turn contacted s of the American Eagualty Company and ., . -f:- .
made arrangements for the placing of the bail bonds for the subjectse - SR R
q stated that ther had no files of the bail bond transaction [ = «°
except for a sm file showing the names of the individuals putting up ~ S
collateral for the bond and Dun and Bradstreet reports on individuals who did { -
put un this collateral. The file contained a typewritten 1list of individuals, )

.-‘.f

~ showing their naemes, addresses, amoani of collateral type ol collateral, and- ’ ‘-g‘-' :';
ank uoen which drawn, and, accoraulg—was originally prepared for 0
“ bof the Internal Levenue Department in 1$h3. X A 7 .\ E'

In connection with the supnlying of this information t

tated that at the time ”requested a list of the donors of
collateral, that they nad refused to give this information to They 1
further stated that at & later date, they appeared before Federal Judge HOLLI
in the Northern District of Illinois, and after a discussion, it was agreed
upon that the information would be furnished to the Internal Revenue Depart—
nente They stated that the reason that the information was not originally

given tfifJJP .25 Lecause of the fact that they considered this mfomxatlon '
of & confidential nature.,

T4

The total amount of collateral put un by the various individials, according to - 4
Vas awrommaﬁ'el\, $500,000,00. However, after an examinatj.on' ’

.. of the list in the file, it was a.;cartalned that the total sh on this list ,; s TR0
™“Ywas only $383,000.00. Both men stated that the discrepancy o $112,000,00 . -. s P
i+ @ould not be accounted for except that they thought the individuals listed. had""' o
possibly come into their office at a later date and had aaded additlonal moneys

;¢ for collaleral. BRI~ 4 , R
-2 - 55 Aw i
- [ oo
. b ST LT .
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Both men were questioned specifically as to whether ithere were other persons
involved in the transaction whose names did not aprear upon this list, and |
they were unable to answer this question, stating that their files were not o
complete, and that the home cffice ¢f the American Casualty Company would be l R
in a better position to ensver this .uestion. (UM r-eiterated several times . § 7.

that he believed that the list contéined all of the individuals putting up B
collateral for the bail Londs. S 7

It is to be noted that the funds collected as collsteral were deposited with
the Chicago office of the American Casuelty Comvany. P stated that they
did not tzke the collateral under the name of one individual, and that they
had demanded that every person ruitbing up coliateral have his name included
with thec amovnt of eceliztorel that he gave to the bonding company. The
following is a list of the individusls apnearing in the file of the American =
Casualty Company, which individuals did put up collateral for the bail bonds:

Payments by Cashiers Checks

Name and Addresi Amoant  Bank

WJI?‘C;u»O“LQ 1231 Vine Street § 5,C000.0u Cosmo ietional Bank

NATEUACOBS, 209 ¥Wes! Jackson £,000.00 Independent National Bank « . .. o t‘
LOuLs ES/POTSITO 650 Halsted Street  5,000.00 Central National Bank RRRAES. ““bi ";f
P Semt o weiks 0 vis »
TONY WALJIJFO Chicago Avenue LIotor 25,000.00 Retional Security Bank % "“ o = v
Sales, 2Ll1Z Yest Chicage R I
Shi CAPLM-I, LoL2 North Francisco  20,000.00 City National Bank - im{‘_f R
X SR ,lf_-’
JO:BSCANLAN, 7138 Prairie 5,000.00 American Netional Bank ' - 377
; cimw&smm, L{17 Dekin 5,00.C0 Northwest National Bank £
PUDOLP\‘}éAI‘ISOIJ, 7025 Constance 7,500.C0 Central National Bank . . s i
c. %’T“‘* 5655 Bouth Llozart 7,500.00 Central Kational Benk - - o ;
. h‘; . ) ‘ ..r, 'J . _:‘..:: .‘
, GEORGE‘/C}H?.ISTDS, 1823 51st Strset, 10,000,000 First National Bank Y S
+ % Cicero, Illinois _ e ey pele .\";‘ﬂ_‘," b
Street, Cnicago Heights Helght,s, Illmo:.s
oL 3. S5 azwv /37
‘_&-4 S
. .,.{t - LTt e T me s -g‘,‘_"'_'__,._"-r ERINIL SEPURPAPE L Y(W‘ f__, ..,,u-._ .
& _‘_ v > ‘i“'—b?* L"“;‘"“‘.’?‘u‘-w "7;'-. L ‘7.-""".";“‘."-7- ﬁ-n:".: :5"..:, ""‘ ?r.,::"r -.::‘__',‘F.“"‘i‘_;‘:r"f g::" “"‘\'-_:‘l :
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. Name and Address Amount
Pf<£i 3:TIA, 7537 South Park $10,000400
GUY Dilf0, 1123 West Huron 10,0.0.00
Mrs. ELSIERﬁiEIG, 1,300 Marine 10,000,00
Drive_

. MICHEL PODSO, 5126 Scath Wabash — 13,005.00
S. JERO.E JuiNSOl, 1 North LaSalle 10,0u0.00
JRES GRAZIANG, 901 West Randolph 10,000.00
J. PXGraziano Grocery Company
ANTHO M¥ERY, City Deverage Co., 10,000.00
1331 Prairie, Chicagc Heigntis .
JOHN CO:iIST, 529 West LOth Street 10,000.00
WILleﬁWﬁfAKICO, Glerwood, Ille 20,000,00

// |
% DOROTHY&ﬁiERCE, 7727 South Kingston 12, 0L0.C0

Payments by Personal Check

JCINNOORR, Dorr Lidwest Trailer 5,000,00
Sales, Charlestovm, Indiana
Payments by Cash
LOUIS WuLIN, 1137 South State 10,0004C0
WALTEG ©LLUsCi, 1l Bast Walton 10,000,090
T Place
' 4
-} goawhrco, 62l North Western 8,300,060
> & . . i
'_% . LOUIS RAGO, 624 North Western 11, 700400
V. TUO.AS\EOVAK, L7LO West 65th  15,000400
. -4 -
 ™S— i
-'hu - - . -
W'F ’I-' ” \‘.‘-‘.’ - ﬁ - J\':v ‘:’:"‘.:. -"~ E ”"‘*-n;.h -'h';:‘-‘ 3

Central National Bank
National Security Bank ..' L

American Naulonal Bank and
Trust Company

. e

American Natzonal'Bank-

o .

American National Bank . . . '
Mic-City National Bank ' * - . -
.. ., ,.l.',_ “ie - ‘-‘ - \"j‘

‘-‘ T‘ “_:-' :‘:“__: ‘ L

Check issued to PERRY by Chlcago .
Heights National Bank on-.j - %z "
Continental Illinois National Bank.

Halsted Exchange Natlanal Bank N

Icsued by Chicago heights National'
Ban:: on the Continental Tlinois
Netional Bank ) .

LA aatd

’q‘f“‘)[
National Bank of Hyde Park- ~%fr' .

ST

R .
Y U

.
r = mpe———

First Bank of Charlestowm, '5f§;é;.}
Charlestown, Indiana EREI :
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Payments by Cash (Cont'd)

‘Name and Address Amount Bani

BETTY SUSSLA: $25,000,00

n__n_gq MARCUS, 1109 South State  15,000.00

JACK SUSSMAN 25,000,00 '
Payments by Cash and Cashiers Checks ) |

DAVID J.‘-‘I{EHET, L6 East 22ud 13,000,080 City National Bank and Trust Co

LOUIS C;‘Lﬁ(’J}EXN, Seneca Hotel 10,000.00 ILzke Shore Trust company'ﬁ’ o [
Payments by Bank loney Order | : ';. ; ; |

YETER IARUCA, 1158 VWest Grand 5,000,00  Netionel Security Bank ‘o - .

LO‘JIS\veuafu\, 1156 West Grand 5,000.G0 National Security Bank ‘. '~
Payment by Certified Check s ) ;\‘*-'

CEORGEVGHERGIES 5,000.00  First Ntional Bamk < . w- il
Payment by Cashiers Check and Perscnal Check | ey ;5 o

N / Lo . . \
SALTORGA:OFALO, 3210 Pierce Street 1C,000.00 Central Kational Bank Co

A1l addresses and banks are located in Chicago unless otherwise stated in the ' Tk
above list. ,

Also centeined in the file furnisched by the American Casualty Company wes en S
unsigned copy of a Collateral Agreement which indicated that the collateral put
up by any pne individual covered the bonds of the following individuals:

CHARLES GJOE, PHILIP D'ANDREA, PAUL DeLUCIA, LCUIS CAMPAGHNA, FB.ANCIS“MARITOI’E
and PATPHGDTF‘F\P'F‘ They r-mmrpr] 'H'mqn 'Indn_r‘trh:ﬂc: {0intly a.nrl qnvorn'ﬁv and ‘

RATPH~PIFRCE. Jointly sever and
in connection with ‘th.s, stated that they would not ,accept any L'?
collateral from an individual for a specific subject, but th#t the collateral el ,"?"': ‘
had to be for all of the subjects, jointly and severally. The copy of this . #.7%'
agreement menticned above was one that pertained to the colls{teral advances by ""“ 3‘“

one DiIEC and was dated Harch 25, 1943. e r:;.- t_._.
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" fee of two per cent was charged on the face value of the bondsI which resultedzé 5
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In connection with the bail bonds, “ explained that the
total bond supplied by their company W as $700,000.00. They stated that their
company also bonded JUIN ROSTLLI, but that the bond was not actually consum-
mated in the Chicago office. They siated that the total amount of collgtersal

obtained for the $700,000.00 bond was ap; roximately $500,000.,00, and that a

in a profit to the American Casually Company of $1k,.00.00. e stated
that if one subject up to five subjects did not appesr on the date set, that
- his commany would not have lost any money, but that gt least six or seven
would have to fail to anpear before his company would have a losse. He stated
that, in other words, there was a possible $200,000,00 loss to the American

I'"ncnﬁ'?"'v Canmany 3 atl seven sub 1+ . mem T e

Vglou Gl by VUHIHUAI"I i S S 2 i i il J%C o J.Glle(.« o uk)LJU# “1“311 Lvd..L.Lﬂu

mgtauea that the cost of these bonds was paid by Attorney JOSEPH .
I

d/BULGER. The sougce of the funds used by BULGER to pay th:LS cost. <l
was not knovm to either_?m P r‘).r
‘ N L
"The records of the American Casualty Company failed to disclose the dates of “terin

the bgil bonds, the dates of the Collateral Agreements, and the dates of
cancellation of bonds. Their records also did not show whether any substitu-

+ 3 (R, DR T W, Y
ViQlis wWere made Ol DOldSe

Both (NN cre asked if they knew any of the subjects in instant

case, and they stated that they did not know them personally, but did lcncm them

* by reputation.
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company in Reading, Pennsylvania, wrote checks to the individugls that had

originally put up collateral for the bonds, and that these checks were sent

to the Chicage office of the American Casualty Company and were distribubted’

by the Chicego office to the individuals to whom they were made payable. oo

of- .
E

‘e . "r“,:‘»“f '

stated that at the time the bail bonds were cancelled, that his e
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The following investigation was conducted by Special Agent_

SAlL GAPIAN, 2113 South 51st Court, Cicero, Illinois, treasurer of the Ajax .
Lanufacturing Company, 3001 Louih Kilbourne Avenue, Chicago, advised he };:_ 1f
posted $20,000,00 bond in 184%, out of his own personal funds, for subject ?1}7 i
GICE, after GIOE had asked him to do so. CAPLAN stated he secured a cashier's ..
check in the amount of the bond from the Uity HNational Bank in Chicage and ;
gave the check to an insurance company in Chicago, as bond for GIOE. However** V‘vﬁ
he does not recall the date he vosted the bond or the name of the company w
with whor it was pusted. CAPIAN does not recallwhether or not he got a
receipt for the noney, vut was of the opinion that he might have.

CAPILAL denied mowin: the e:xmct eircumstances surrounding the contact between h: ;
GIOE and himself with relercnce to the bond, and maintains it was sirictly o -
on a personal basis. _ 7 I *

CAPIAN stated he received his money back from the insurance company, after
subject GIOE was sent to the Atianta Penitentiary, but does not recall how
soon after GIOL went to the penitentiary he did receive the money. He S
denied secing GIOE since his release from Leavenworth. He advised GIOE is - - ¢
the only one of the subjects involved in this case that he knows, and stated
he grew up wilh GICE on the Northwest side of Chicago. : : f““ﬂ

> L) N i,‘r

He advised he vas called in to the Internal Revenue Department for inqulny S L
rorraradin-e the tonetinoe of .’Q?\PG,OOD 00 bon:d. : '"" ‘
ALy, LY st P Wl as, Wi W g N LivA F - -

O - - ‘_._' ¥ |( -”‘:""‘. .
CAPIAN denied knowing Attorney LUGENLBEPNSTEIN, denied contributing any ot
money or services to & fund to pay the income tax delinguencies for the*-‘t 'f'§§ -
subjects in this case, aud denied knowing any person or persons wWho may ~ ° ﬁ ~

have given or loaned money for the income tax paymenis of the subjects in '
this case. He denied ever bheing approached by anyone for the purpose of contrib t-
ing to a knovm or unknovn fund with reference to the welfare of the subjects in
this case. . . ﬁ
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GEORGE D. CHENORoS, 105 Forth Clark Street, a real estate and loan agent,
was interviewed on Qctober 10, 1947 by SAS
at which time he advised that ne posted §5,000 for a client,

. The money vwas brought to his office by
instructed CHROW:LS to take the 45,000 cash and convert it into a certified ’
checlt and bring it to the law office of JOSEPI LIBURGIO (BULGER), 139 North i
Clarx 3treet. The 75,000 was to Le used on the bond of ?_ALP!;__PEERCE_. -

cH.2 5 stated that he took the certified chieck to the law ofrfice of JOSEPH .__”71
LdBURGIO (BULGER ), anl that the lavyer instructed him to take it to the - i B L
American Casualty Company to put on the vond of RALPH PIZRCEZ. CHERONES statea .,',
that he received a receipt for the money. He also stated that all comersations
with reference to the atove transaction with occurred in his off:Lce.J?":
S e .
CHEROQELS stated that ne was repaid the $5,000 from the uanufa.cturers Insurance
Company on June 21, 1944 with a check. le was notified by phone by the ~‘i'_ o
insurance company that his checs was there, and he went down and picked :Lt. up .’y
at their oflice. CHs»ON % then stated he turned the money back to 7
two chcocks totaling (<4,U<U.45, one checli made out to
r ¥1,000 in payment of a house- bought, and the rest in

Y
b

CBS
' ’1';9

= IR | e
CHERON:=S advised that he received no remuneration of any sort in the d)ove ) ‘tr'," -
transaction as he did it as & favor fordijjjJJe Cu=:0NES further advised that .. *.
he did not know if-contributcd to any tax settlements of the subjects, :
but that he doubted it. He Iurther advised that he knew none of the subjects,' .
and that all he knew of LiRN37sIN was from what he read in the papers. ;7‘ {

The following checks have been phovostated, and the photostats retained in the 1 '"::‘
14 file; . T

Che d{ NOe Dated Drawn On Aﬂwunt
6012 April 14, iy43  The First National Bank 45,000.00 L
6736 Fcouoruary 17, 1u44 ¢ " n i 453.25 E sy
T June 2, 1944 noovo vt 2,467.20 < a0
104 May 9, 1944 mofchants MNationmal Bark ©  1,000.00 LT
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The following investirztion was conducted by Special Agent 'Eif;

JOHN CONISL, 5102 South sentworth Avenue, Chicago, Illinois, advised that in _"‘;
1843 he posted a 10,000.00 bond with an insurance company in Chicago, Illinois,,

at 175 Viest Juckson Boulevard, Chicago, name of the insurance company unknown, ;3 i
for subject DIAVDREA, CUMISE advised this money came out of his own personal.,.’ “_;E
funds and was paid for by cashier's check, drawn on the Halsted Exchange fl";f'ga,kb
Mational Bank of Chicago. FHe advised D'ANDR&A personally approached him to L
put up the bond for him, and at that time he, COMISE, had only a sketchy . 7 S
knowled.e of the violation in which D'ANDREA was involved. He advised he " "ja'
received a receipt for the bond but does not know where it is at the present S
time. Tl
COMISE stated he has been repaid his bond of $10,000.00, and the same was re—?ué .
paid to him b, the surety company in check form. fe received re—payment on "3 .
the bond sometime after D'ANDIEA Was sent to the Atlanta Penitentiary. ”. . e
COMISE denied that he received any profit or fee for his assistance‘tb'D‘AﬁDRﬁh;fl;ﬁ
and performed it only as a personal favor to D'ANDREA, due to the fact that he..”, =
has knovn him i'or many years and is in the same lodge with him, namely the h :
Italo American National Union, of which D'ANDHEA at one time was an exscutiwe
officer. COLISE stated D!'AIDKLA is the only one of the subjects he knows . e
who is involved in this case and stated he would not assist D'ANDREA again -, "% %s |
under any circumstances becauss apparently D'ANDREA did not appreciate his . .-®e o
efforts in 1943%. y r}?£25¢’

COMISE stated he was called in to the Internal Revenue Department for ianiry
regarding his having posted this $10,000.00 bond.

He denied knowing Attorney EUZENE BERNSTEIN, and denied contributing in any “\
manner, shape or form to a fund to pay the income tax delinquencies for the ‘ _
subjects in this case. COMISE denied knowing any person or persons who may T
have given or loaned money for the income tax payments of the subjects in o )
this case and denied ever being approached by anyone for the purpose of con- o
tributing to a known or unknown fund, with reference to the welfare of the . " "'
subjects in this case. TR
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On Octover 10U, 1v47 Ur. LOUL5 D& COLA, 1158 Wwest Grand 4fvenue, was 1nterV1ewed =

by SAS q At the time of this interview Mr.
TFE, COLA advised that in 1943 he had contributed to the bond of CHARLLS GIOE._

i Talh] ST T [

fe had pur, up %5000 in cash for the bond of GIOE, Which QDUUU wWas xu.a oW =-—.L Diel T
money. He put this money up at the request of his partner, PLTER M MARUCA; who _z;“~m
told him that GIOK was in trouble and they should help. He States that he was- ﬂ“ W
a personal friend of GIOE, anl wat he put the money up for this reason only. ook
He advised that he received no profit at all from this transaction. S

M,
He put the money up in tihe Jorm of a certisied check, which check he tumrmed ovér'
to his partner, MANUCA, and he believes it was delivered by MARUCA to an : y
attorney acting on benalf of GIOE. He states that he was repaid the $5000 i H' 5 4+
full by a check which ne received {rom some ofiice downtown in the Loop.: nuéﬁﬁ;tjc;'
thinks this vias possibly an insuarance company, although it may have been an .7 "

attorneyts office. : S R

'S

He advises tat he does not know Attorney SsRISTLTN. He states further that .~
he is not acguainted witn any cof the otiher parolees, anl that he has no knowledge
concerning any money thai may have been paid to pay for back income taxes for- - -
GIOE or any otiier parolees., He advises that he has no xnowledge of any money -

that maJ nave been collected or pdld oul &s a bribe to procure the’ release of " uf
any of tnese parolees. lle states further that he does not know anyons '!‘raf‘.w L f)., < ‘
paid any money, either to pay for tne income tax of these parolees or for axy’ SRR
bribe and has no knowledge that any bribe may nave ceen paid. He advised th&t“““~

he has not szen ClALEd GI0l since his release froa the Federal Penltentlaxy
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GUY DiLE0, 516 North Ozden Avenue, Chicago, telephone I*’a_,rmarket. 6830, was b?C
i :

Trterviered by Special Agent on October 10,
1947, and at this time he stated that scme time in 1943, probably in the B
spring of that year, he wag contacted in his tavern at 667 North Ogden by B

his lifelong friend, TONYNGIOE, who requested him to post a $10,000.00 bond -
for his brother, CHA&LES GIOE. 7T0ilY GIOE explained that his brother,” . * ':ﬂ
CHARLES ICE, was in some sort of Munion" trouble but gave ne further .7 - 7.
explanation, DilEOQ advised that he knew CHARLES GIOE only casually but. .. yivy
felt he had nething to lose in posting said bond as a favor to his friend,
TONY. DiLEO stated that on this occasion he went to the National Security
Banic, Milwaukee Aypnne- where he has his personal account,; and obtained a
cashier's check in the amount of $10,00C.00 and, in accordance with in-
structions frem TOWY GIOE, he t70k same to an attorney downtown whose name
he believes to be CALLAHAN and who accompanied him to an assurance compamy - weii. .

of some kind where he obtained a receipt for said funds, lle believes this. -, - .r
might have been the Amsrican Casualty Comvany but is not certain. DiLEQ """ 47%w- 7
advised that he received nc explanation as to the purpose of the bond ;uh,;'#T# :

5 "

other than CUa?LES GIOE was in some 'union" irouble. No other conversa- - =~ '#7. .
tions were had or explanations given,. : '

DiLEO further advised that some waeks later he learned through the daily - ‘

papers vhat it was all about, then he waited for about a week, telephoned - - .
the attorney, whose name he believes to be CALLAHAY, and made & request - +.f - -
to withdraw his bond, stating he did not want anything more to do with . ‘;{!q}"'
said matter. DilE0 advised that about a day or two later he received a + ' +- :
check but does not recall whether he obtained it directly from the assurance ?_,ﬂ

company or from the attorney in cuestion. On receipt of the check, same was: Tﬂtxr
deposited by him to his account in the National Security Bank. DlLEO stated <~
he did not know exactly what the attituds of TONY GICE or any other persons Ji-,'@_
would be in view of nis reguest to withdraw the bond but stated he Jjust - :izi‘ﬂ
didn't want ansthing more to do with the case. He added that TONY GIOE = - . » '

still comes inlo his tevern on occasions and they are still good friends. = u. .

Furt‘ncr DiLEQ stated th he received gmuneration of any £ina io

posting suid bond, and that sare was done solely as a favor to TONY GIOE. . oy
He added that he does not know any of thc, Subjects in this case with the |, ¢’
exception of CHAIULS GINE, whom he knows casually, has never had any L *j}* -
dealin;s with BERNSTEIN or WARD, has not been approached by anyone since '*-f; .
the above incident in connectiom®with this matter, tax matters or loans, and AU b
that he is not aware of any irregularities of anJ kind in ¢ nnactlon with ‘1"

_ parole matters or tax matters. &““ s
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. the income tax liability of PAUL RICCA or LOUIS CAMPAGNA, a he i3, not . &, .«;‘:.‘,.,z
.familiar with anybody who was so approached. He also state

. :‘-l.:_‘ Af!g
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The following investigution was conducted by Special Agants‘

1OUIS BSPUSITO is th2 owner and operator of the West Town Food Market, Melrose

‘Park, and other fruit and produce stands in and about Chicago and has his

offices at 850 South Halsted, t-lephone Haymarket 8952, He resides at 7977““‘”‘-%.
Washington Boulevard, River Forest Iilincis, telephone Farest 5238. . S

LOVIS ESPOSITO was interviewed at his offices on October 10, 1947. He' stated '
he has been acguainted with the RICCA family for several years and this -° ,ﬁ,;,j )
acquaintance grew out of the fact that he delivered produce to their house and -
called for orders. ISPOSITO stated that at about the time PAUL RICCA was

in need of a bond, he had called at the RICCA residence for the purpose of ]
either delivering produce or obtaining an order, and at that time Mrs. RICCA .. . .
advised him that her husband needed a bond. She asked him if he could put up ,' 5* ’
some money and how much he could put up. ESPOSITO stated he told Mrs,. ',-g,-_‘“a SRR e
RICCA he could possibly scrape together $5000, and she said, nIs that all?® ».’ i
to which he replied, "Yes," ESPOSITO stated she must have told him where to % yn
deliver this 45000 but at the present time he is unable to recall whether T "', _;'-‘
it was to an attornsy's office or the American Casualty Company. : o

ESPOSITO stated that on this request of Mrs. RICCA, he went to his bank, T

the Central HNaticnal Bank in Chicago, and drew out some morey from his ~ AR
perscnal account and took sone monay from his safety deposit box, with which f
money he purchased a cashier's check for $5000. He was unable to state - ‘

1L -
UU "“UIJI tllJ.D L-Ubb\ wWa s Uld"’“! .

f.s,r,‘z ﬁ 1&'_
ESPOSITO stated that he was acquainted both with Attorney BIIGER and Attc‘rmy,,_';'-
GEURGE CALLAHAN, but le was unable to state how these attorneys figures in 7
the collection of this bond,

He advised that he recalls vaguely he did receive a receipt for deliver:i.ngj s
this money, but here also he was unable to rscall what individual signed this *
receipt. He statad he did get the money back but received no profit on the
+'r-"|h=!nh+'| on and 'rign::s'! 1:-'_1:4 nv-\"lxr *Eﬁ'&ﬁ s oy e wno smrmahTla o caowaTT Howa A
Gdi-LeUil Qi g SL¥ou Uiy [ L .i.u returis AT Nao UBaUlb W 1'CCdll llWil L
whom he received this money but. it was his belief that hs put some of it in
his account at the Central National Bank and some of it in his safety deposit

box. _ . .. :‘f.': ',

o ',r_,"'

ESPOSITC stated he has not been approached to loan or donat.e &ny monsy for R

he 1s not famiiiaf;
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with ary irregularities in the paroles of the subjects in t]&is case other™ &'“‘“"’r«*

than vague and unfounded rumors, such as "They must have done all right,®
but he could not even recall from whom he had heard this rumors :

ESPOSTTO stated that the last time he sav RICCA was about a weak and one-

half after he got out of ths Federal Penitentiary. He stated this was one -

of the times he was delivering produce to their residence anmd the only -
conversation he had with PAUL RICCA at that time was “How are you?t, etds:.

LOUIS ESPOSITO denisd acquaintanceship with the othsr subjects in this cas'a‘.:fj}* :
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JIROU JOEGTN, 1 North Lajalle Strect, anattorney, vas interviewed on. .b y 3 \
OCtObeI" -LUJ 1747 b}' un.) ﬂ; at WhiCh timﬂ hB i.</ " ";'

advised that ha2 posted $520,000 vond for RALPH P1iRCE with the American *  .<f
Ksualt.v Coispany 1n his own name on instructions from his client, EDIARD M. . 5. s .-
IBXIN, sometime in 1943, exact date umknown. JOISJK advised 't.ha.'f.‘Tf"ﬂmug'ht Ve
$10,000 was cash and . 1,000 cashier's checlk, drawn on 2 bank he does not o

remember. JONLHSON d.av:_sed that a receint was obtained from the Amer:.can ' ,' N
Casuc 1ty Comooe a1 d hinnd v ne nnctad rd 4 lin Flim deanonmrs ;v e o~
My W u_l‘) n“-“ wed.d MV D MUo LUy dlild U.HCLL: Ull.b bJ.dIlDd'u u.Luu UC bl‘\' eil .

JOUNSDN and Lis cliani occurred in JWLISOW's law office, date urnknown.

JOHINGON advised that said amoney was reburned to him by check from the Amerlca.n ,
Casualty Company either in dMay or July, 1944, which checiz he endorsed, and - s‘ Tx
retarned said funids to his client. JXINSON advised ne knew nothing of possmble R
remuneration Lo LJUI. for posting salil bond, nor anything about DOBKIN being *'',
approacned on the subject of contributins to the tax settlements of the sub,]ects.

caT

v

VW‘; O furtier stated ivhat he aid not know any of the subjects, but knew L
BERNS'XIN through business associations, and that he merely acted in this .. 1 .
1nstance as an a[_ent of nis client. RN
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WALTER KLAUSCH, 14 East Wialton Place, advised that he post*d a {0, 000.00

" cash bond with the American (asualty Company 2t the request of CHARLES GIOE -

some time in 1943, the exact date not being recalled. KLAUSCH stated that
CHARLES GITE contacted him telephonically and requested him to post this
bond for him with the American lasualty Company, stating he was in some
kind of diffieculty but riving no exolanation of the difficulty,

with the American Distributing Company with whom he worked until said or~:
ganization was liquidated, and that he now is associated with Williams

Importers, liquor importers., He said that in connection with his business-“f

he became acquainted with and dealt with CHARLLS GI0Z, whom he has known
for appreoximately ecight years. He further stated that on the basis of
this business &ssociation he tLosk his personal funds in the amount of
$10,000,00 in cash frem tine scfety box in his residence and deposited
same with the American Casualty Usmoany, receiving a receipt therefor,: .
All this was done in accordance with telephonic insiructions received frcm
CHARLES GInk, HWLAUSCH went on to say that shortly after the trial he:
went up to the office of the American Casualty Company and received a
check in the amcunt of $10,000.00, which he cashed at the First Natlonal
Bank. ‘e alsc stated that he received no remuneration of any kind in
cennection with this transaction. KLAUSCH further added that his wife
was sorewhatl disqusted over the fact that he only received a "thanks"

for the faver. XLAUSCH stated e knows CHARLES GTCE throupgh business
association with him and knows RaLPH PIEACE casually, naving met him
several times in tavernse

KLAUSCH stated he does not know BLRUSTEIN or any of the olher Subjects .
and has ncvsr been anproached by aryone with regard to additional loans,

contributions tlowurd tax funds of any kind, and knows of no otner con- - e

tributors, althougi Lo is aware there were other r-onur:i.bm,ors. KLAUSCH.’

n he ¢id meet a man by Lhe AF DI RTT

4
a+n~A hat ~An e n\_CﬁElf‘\“ il L fiee e o Tadl Jy LR Nnans o1 DULULd,

SU—aU\...u Qi@ VI Jrig

whom he thought represented CdALLLb GICE, but he does not remember the
circunstances. He recclls that i1t was about the time of the trial.
KLAUSCH advised he 1s not aware of any irregularities in connection with
parples or tax matters.
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CHARLES YRAWCIS LA LANTIA, 10007 Scuth Seele
“October 10, 1947,
JR., at L& l..u.‘i!"l,l’s place of business, LA JAJTIA Broubers
22 South Jater il

IA DAYV IA advisc

of ths above-naned coumjany, which is engaged in the proauce busmess.

- »

LA AT A relase

- for thée ball bLon

as to ihe exact
he belicved this
and the contribu

Avenue, was
by Spec:Lal Acents

rizct Strect, Caicazo.

d that ne is a salesman anid alse nonager of tho Tomato T{oom o

Mrvanx . — e

b S T 1 L 1. - PR R, ) e - rary ['!\r\ J...V
g Lt 1N LE32 Na COnLrio L&bﬁ",] aplIU.‘i-Lm.a ;".Ly w2V L ;'P.LU’WU

d of the subjects. L&A HANTIA stated he could not be caertain.. ',
ameunt. Accordinz to the test of Li !NNTIA'S recollection, - \ 28

contribution was made by him in the form of a personal check, -
tion was derived from IA TATTTA's personal funds onlys IA }-,A‘\TI‘IA

made his contrikution st the resuest of JCENUSCU (2 mamber of the Chicago SRR

Syndicate and Fr

distributor)e LA TATVTA has been a life-long frisnd of JUE FUSCO, and his' ¢ e ‘
made purely end only on the basis of Lis frlendshlp with FUSCO. {
+ hn -

contribution was
TOTS A A a2 LY
rUoLy LNULCd vl u
money was tu be
friends of TUSCO

At FUSZC's dnstr

4o T
v Jn.lA AL IA gl uis UJ_[H.E I.JHU CU“bI J..UUU.A.UIJ W&S I'ULJ_U.UDU!?U. vi

ssident of Gold Szal Ligquors, Inc., a large wholesale liquor

Tt \Y"H"rh -4 [ o By t

wiig .

used Lo furnish bail bond for a group of persons who NG q

uebions, LA TANIIA wenbt to the office of a Chicago Attorney, =~ '

-

wiose name LA (ANTIA believas was DULGER and whose offino was located on North.

Clarl: Straoet al:
time, LA VANTIA
with FuU

al

o
a receip

LA VATCIA denied bhaving ever had any husingss or parsonal rel at:\.onshlpu with

any of the subje

result of bav;-nu

L"r'a Ln\”j_ﬁ d!"f’li.."m}
D'AMDELA, and ho
30lely &5 a por
contribulion was
or the use ol yr
hiz contribution

- Subsecuontly, ac

of an insurance
recall at this ti

_office of the insurance company, and there his contribution Jas retur'ned in,
full to him in ¢t 2

oot divecily across the street frou bLhe City Halle At that '%

svurncd his cont 1uution over to this attorney, in accordance-

CO's reguest. LA LANTI& could not recall whather dr not he was. glven n-"‘;a!l
t .

R iy
R

cts, but admitted thet he Imew Subject D'ANDIEA casually as “the .},
orizinally coma from the same Chicazo neighborhood as D'ANDREX. ‘-_
ever having beon acguainted with any of the subjects other than
insisted that his contribution to the subjccts! bail was made

sonal favor to his friond 1USC0. L4 “ANTTA stated that his . 7,.7°"

mado wilhout any offer of inbere

e Rats] )

4
e TL) Fed el Blaa 4 - T
eysure, and stabed that no comy tion wa d him for

~m YmAamd oo N
Wd g PLWILLOTW L AW 1' :

}» .

1

¥
st or compensation in any form p%
5a =

IJ "

(] ) s
el

PR

cordin;; to LA 'AVTIA, he was advised by the same atiornsyr :E;._» ,;_-.;‘,—; .
referred to avove, probably RULWGLE, to call at the dowmtown Chicago Office . . :,'?‘.?

company, the nand¥and localion of which LA MANTIA could not™
inea Acting upon these instructions, LA HANTIA went to the y .

he form of a check from the insurance compa .'-i"‘ ,,,‘
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“tha IA VANTIA Bromhers krrigo Company, of which PHILIP IA MANTIA is Treasurer. L
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to ths payment of incone taxes on bshalf of any of the su‘oj;ts or for ™y -
contributions for any other purpose on tehall of the sunnects. He also
denied knowledze of anycne having made such contributions. '

LA MANTIA stated he is a shocitholder in the Irispy Flaen Vegetables, Inc.,
128 3cuLh Vater larkel. In this comnection, he was nuesiionad as to his
knowledre tha’ Subject D'AIDEEA had been of fered emvlo;ment by Krispy Kleen
Vegetables, Inc., and LA JAM/IA denied any knowledge of 1)artic5.pat10n

whatever on his part in offering such smployment to D'AIDEEA. LA NANTIA
surgested that one FERRAPC is the manazsr of Krispy Kleen Vegetables, Inc. -
and is responsible for the handling of that company's business, and he =~ ¢+ .
further swipresicd that FERPARO would be the person most likely to have know- = '~

. H
NTUY ) 3

ledrss of any smploymensy offerad LTATDVRA.

LA YMANUTIA made a zeneral denial of any kinowledge of any bribery in connection™ Q.i .
:.‘%- I
£

wilh the perole of tha suhjscts or of the manner in which the paroles were ',__
B » w

effected other than what he has read in the newspapers. o a Vi 4

-ul‘_ -
W

K
PHILIP IA !'ANTIA, 7537 South Park Avenue, was interviewed at the offices of fi‘uﬁ» .

Tt should be noted that LA VANIIA denied that he has any interest in Krispy -
Klean Vegstables, Inc. ) B

L S

PUILTP LA MA'T . related thab in 1943 he contributed 37,500 to $10,000 for - o
the bail bond of the subjects, bubt he stated he was unable to recall accurately
the exact amount which he contributeds IA MANTIA'S contribution, according.: ,r y}
to the Lest of his recollsction, was in the form of a porscnal check, and the..
source of the contribution was solely LA MANTIA's personal fundss ™ IA VANTIA = 2 -Zé"
stated he made his contribution st Lhe recuest of JCZ FUGCO, and the contrlbat:x.on f'-.
was mals solely upon the basis of LA TIANTIA's life-long frlendship with FUSCOS",. *. " -
IA MANTIA made his contribution to }‘I%r‘f‘ persenally, and recalled that FUSCO *A ;‘g.
gcave him a recceipt for the contrivmbtion. S i’ B
a4 ’~f-k o
IA MANTZA denied that any ofier of intersst or compensation was made or ’c-hat "_.“_5-’ A
pressuycs was used be induce him to wmake his eontribvuiion. According to e
LA FARTIA, TUSCO 1old him at that time oaly that the money was to be used for.
the bail bondJ of som¢ {riends of TUSCO, and LA LANTIA at the time did not -
aven !mow tihe identitiss of tho persons [or whom the bail bond was to be
furnished. o . h

R

Subseguently, according to PnILI’;’L ANTIA, he acccrm)anled FUSCO, at 'bhe AR
~-latter's request, to the office of Attornej JOSEPYWBULGER, gnd there, IA'MANTIA';‘_.&'.,;;?
was repaid in full for his contribution. LA MANTIA was uncertain as to whethar.u ~.“ﬁ
he was paid by FUSCO or BULSER, but stated that it was one of thess individualg RS
who returned his money. La ‘A \TTLA could not recall the form\in which he i-‘ .
Eﬂ'? ;“:. *ﬂn_
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received payment, as to whether it was cash, check, etc. He{stated that when’: R
he recaived payment he retuvrned FUSC0's recc:Lpt and also siﬂned 8 receipt’ '
himself. A

?

LA MANTIA statad that he has besn casually acquainved with D'ANDREA for years
tut has never had any business or social relationships with him, and denied . ]
that he had any acouaintanceship whadisver with any ol the other subjectse - .+ . R s

' o e A
TATANTTA denisd that he has ever been approached by anyone for any contribt.tio‘..’-%z*,,;‘”

, on behalf of the subjecis excapt for the bail bond as set out above, and he. '#%‘,‘ .
e wt ¥

denied lmowlel. s as to how the funds were raised for the payments of income”
taxes for Subdcct: CAMTAGHA and DE LUCIA. LA MANTIA stated that he has never
seen BULCIM cince vhe repayment of LA UAWNTIA's contribution mentioned above v
and that althou~h he has oceasionally seen FUSCC, the latter has never mentioned"
the maiter of the payment of instant income taxes or the paroles of any of the,
subjectc. LA IANTIA mada a gensral denial of any knowledge of bribery in- .., ﬁ_.
connsction with the subjects! parcolas or of the mamner in which the paroles T

P L . P o + o . ot
"Were elleciel, oOunsr lian what he has rsad in the news Ders LY S
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The following interview was conducteé on October 9, 1947 by Special Agents

RODBERT 1T .CUS, 5056 South Woodlawn, presently employed as assistant manager - -
of “the Superior Products Company, 2133 west Fulton Street, Chicago, & punch &,
board manufacturing concern, stated that for a period of aporoxlmately thirty. K Vs
years, he was a professional bondsman in the city of Lhicago. He retlred i‘rcm?
business in 1942, R ST

i

3

In 1943, he was contacted by JOSEPH 1. éULQER, attorney for LOUIS CAMPAGNA

for thz ournose of having him make bon' ‘{or CAIPAGNA., He considered CAMPAGNA

a good risk, and, consequantly, put up 15,000.00 bond, §$11,500,00 of this .
was in cash while .3,500.00 was in irecsury PBonds. As a orofe551onal bondSman, -
VARCUS nhad previously made bond on numerous occasions for CAMPAGNA and his' ‘",E,F'
associates., He does not consider himself to be & perscnal friend of CAMPAGNA ;-
or the other parolees, but knows them, having been their bondsman and hsving ' ?
secn them in cowrt and various restaurants about tovm. He stated that He has.* ‘%ﬂ
never had any sccial or business connections with tihem other than through - ’ '
vriting bonds for them. e hds not been in touch with CAVPAGNA since his .«
release on parole. :

MARCUS had no information regarding the paroles cother than what he has read.
in the local papers. lic staled he !'nows nothing concerning any money paid R
or political pressure used Lo secure the paroles. He knows nothing about K ., gﬂﬂj,ﬁ
the money allepged to have been paid to Attorney ErRUSTEIN for taxes for o
CAMPAGIA and his asscciates., C Y

Mp, JAPCUS edvised that he received ten per cent coumission for having PR
advanced the 15,000 to be used as a bond for CALFAGNA., The £13500 was paid { '
te him in cash by JOZFL BULGeR &t the time 11akCUS delivered the $15,000. R

He stated the entire (15,000 was returned to him after Subjects were 'V ff
sentenced. "
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On October 10, 1947 ixr. PUTER wpRUCA, 1225 Vest Grand Avenue, was interviewed

At the time of this interview Mr}#?c
MARUCA advised Lnat ne puit up =50u0 for the bond of CHARLES GIQE in 1.943.
stated that he was reguested to put up this money either by CHARLES GIOE or: f.* '-‘ ""’
his brother, TOIIY. Ur. HAPUCA advised that the #5000 was in laryge part his own e
money, out that some of it he vorrowed from friends. Hc does not at this time < ¥
recall the name of tne frieads from wnon he borrowed this money. He stated
that ne turned thiis money in the forim ol a certified check, together with the - .
money of his partner Ti JOLAs over to Attorney JOk [, BULGLR, taking it to him
at his office. He stated thal when the vond was no longer needed, the money
was reburned wo nim vy Atlorney JULGLR in the form of a dieck. He states that -
he received no profit from this transaction, ani that ne put up the money’ solel,y
throuzh his friendship with CHA2LES 10.. He advised that he intended his mona;f'
to be used only for the oond of GIOQY, bvut that he unierstands that the money - |
was pooled and went toward paying for the bonds of all of subject parolees. \, R

A
or

He advised thab he does not now recall whether the checlt that he rece:.ved vhan

the money was returned to nia was a personal ched: of Attorney BULGER's or the -
check of an insurance Coupanys

Te

Mr. MARUCA states that he nac not seen CHATLES GICE since his release from the’ ~:-;§'

Federal Penitentiary, as he has been out of the city for the last 2% mont.ha and 1", o .
only returned here yesterday.

: 1;--~ ks o] R ‘.;-_‘nn'-"i-.
}fm_RTIuA advisel that ne imade no coniriouitions to pay oi'f the income tax of e
CHARL®3 GIOL or any of tae other subject parolees. He was not asked to con-. "

. .
trivute to such a rund, but he believes that he would have given money Lor L oy

such purpose if he nad been asked, and that he would have given the money out ° a
of friendship. He states that he knows no one who helped pay off the taxes of -
GIOE or the other parolees. He states that he has never given any other money .
for any other purpose in regard to the subject parolees, except for the
possibility that when CHARLLS CIOE was a youngster in the neighborhood he may

have given him small amounts of money but never made any loan.

He advised that he is not well acquainted with Subject CAMPAGNA, and that he - .’

has known D'ANDREA for years through the Italio-American Union. He Aces not ..

a8 xnown DYANCHREA 10T Ye Lirou LR LLlO=2NCTrlCall L1101k, ae auis lidu C

know Subject DE LUCIA well, but*!;as a speaking acquairtance with him. He "_is ' :

' not at all acquainted with Attorney BERNSTEINs, . PR
_ v
o
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= investization was conducted by Special Agents ANl

On October 10, 1947, VALTER LH\{AS NOVAX vas interviewszd at 4817 West 65th C oy

Street, Chic ac-o T1linois. 1ICVAK advised thet he resides on the second floor
at thal addr2ss end that he cnd cne JIMWVINCENT are co-owners of the tavern
located on the first floor at that address. At the time of the interview, the ;" ne
Agonts saw that the back roomat this address were furnished in the i‘orm oi‘ “,;l-g'i;‘»,
& bookie and gambling establishment. ISR

Relative to the bail bonds on behalf of the subjects in 1943, NOVAK stated v
that through general conversation he had received knowledge that CAMPAGNA

had to put up a large bond. MOVAK stated he could not recall the individuals
viho advised him of thils, and he could not recall the nlace or the circumstances
urder which he first received this knowledge., He stated thet he visited the .: ..
of fice of an atorney, who, at the present time, he belisves may ‘have been ‘#'44 =
BULGER. He contacted this attorney for the purpose of voluntarily and of SRS
his own free will putting up some money to help CAMPACHA make bond. Upon' T
contacting this attorney, he was told that CAIPAGNA's bond amounted to. o
$100,000, He told this attorney hs would help in furnishing this money, and SRS
teo do this, NOVAK withdrew $25,000 from his own personal bank account, 'nhich
was located in the Cicero St ate Bank, Wilh this $25,000, he purchased a

cashier's check, which cashier's check may have bLeen purchased at ths Argo

State Bank. However, NOVAK beslieves it was purchased at the Cicero State

Bank. HNOVAK saicd he could not recall who the payee was on this cashier's’ "'“‘j‘*‘ .
check., He stated he could not remember whether he actually turned over this . v
check 1o Attorney BULGER or if he turned it over to the U. S. Distriect .- ““"»*"

Court, Chicago, Illinocis. He advised that he did get a receipt when he .. tf,-";p-,r_;
surrendered his check, which receipt he held until the $25,000 was returned oy
to him when CAJ:‘PAGNA'* bond was cancellad. HUVAK stated he could not recsll ~
who made out the receipt or who signed it. He stated that when he received " '™
the money back, he received it in the form of a check but he cannot recall '
the maksr of the check or who handed him the check.

Relative to this $25,000, NOVAK stated it was made up of his own funds and that
when the money was returned to him, he did not turn it over to amnyone else
but placed it in his safety deposit box, which was located at either the .
Cicero State Bank or the Argc State Bank, '

NOVAK stated that he was not acquainted with amy attomey ‘by the name of

" % BERNSTEIN. e | :
i N g

"i _He stated that in about September of 1946, he was contactediy a fr:i.end relati ) ]

to CAMPAGNA's income tax liability. With a great deal of hdsitancy, be . . 4.
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identified this friend as JOE\éDR}K}OLD. He stated that he,&ould not recall
his conversation with CORNIOLD at that time but stated that as a result of = .
this contact with CORNGOLD, he turned over £10,000 in cash to CORNGOLD, :

U with the uanerstandlanél‘;t CORN::CLD was to aée"i?‘ns money in ;;t-tiament -
of CAMPAGNA'S back taxes. He stated he received no receipt or note for this | :

\‘1 ~ -

money, that he considered it a loan to CAMPAGNA, and that he believes he = ~ .+ &

will eventually be repaid by CAMPAGNA for this money, which he gave ‘bo "u : ﬂ.:._'i’*"?f—,

EW LY Fed

CURNGCLD in bep‘bemoer of 1946,

. I - o :,ﬂﬁ' ‘b\
NOVAK stated that CCRNZOLD owns the E1 Patio Club located near 22nd Strest ’
“and 52th Avenue in Cicero.
An exarimation of the Chicago files discloses that in the October 1, 1947, :
issue of the Chicago Daily Tribune, there appeared an article under - R Y
Washington date 1ino, datod Soptembor 30, 1947, in which it was stated that ° &~ *
CAMPAGNA, in detalllng his profits from gambllng houses to the income tax . . .- ;»_’_ !

e b S e on mlbmees —— Laim

auuhu.(.i.u.i.un, said he shared the profits from the E1 Patio and the Austin .
- Club in partnership with JOE CORNGOLD, sometimes described as Cicero's - . i vpo %
gambliny overlord, and WILLIAMJEEENEY, veteran CAPONE gangster. ' s

At the conclusion of the intsrview wlith NOVAK, he stated he knows of no

irregularity in conmzction with the parols of the subjects in this case amd

he knows of no funds which were paid to anyone in order to effect the release .

of the subjects. NOVAK further stated that he has heard no one discuss any =~ "

possible irregularities and thet he did not know of any individuals who . n:;,
. mu'!d furnlsh ary information about anv pogsible irresgularities co : ST

- itttk S vl g )
the parole of the subjects,
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The ing investigation was conducted by Special Agents

ANTHONY PALUMBO, 2418 Vest Chicago Avenue, Chlcago, Illinois,stated he posted -
$25 QGO.00 bond in 18943, after he recei ved the money from m‘THONY‘KAPLZIO .
and he does not know the person or persons for whom the bond was posted. -.. =
PALULBO advised CAP5.IO approached him and requested that he post the bond,

due to the fact that hn, 'P.hTT]T"Rﬂ was in the n'lnar" and he did =50 as a

Bt o il S —ii WA W ea

o

7C

personal favor to GAPEZLIO. PALUJbO advised he seCurea a cashier's check. Q-»:QQ‘:;z

from the National Security Bank of Chicago, in the amount of $25,000.00,

and took this check to Attorney JUSEPH I. BULGER, who in turn posted the bond.
PALUBO denied knowing for whom BULGER posted the bond. PALUMBO stated he did -
not receive a receipt for this money,.

PALULRO stated further that after he had given the money to BUIGER, he was "$+ 

called in to the Internal Revenue Department for inquiry regard:.ng h:Ls having

PALWBO advised that the surety company, name unknown to him, who apparautly*

handled ths bond after JGSLFPH BULGER was given the money by him, returned the»:;

money to him in a check, and he in turn, at the request of ANTHONY CAPEZIO,
cashed the check. He secured twenty five $1,000 bills and gave the money -
back to CAPEZI0.

PALWIBO denied securing any profit, fee or commission for the serv1ces rendered

LAl

to CAPEZIO, but did it only as a perscnal favor to him. : K ‘: a

PALWMBO denied knowing Attorney EUGENE BLRNSTEIN and denied glving or loa.m.ng= |

any money to BLRNSTEIN to assist in the settlement of the tax cases for the
subgects. He denied knowing any Ierson or persons wbo maf have given or ™ -
loaned money for the income tax pdyn'!.,ubb of the .‘Juu iects in this Casc, nﬁ’i *:ré
denied ever being approached by anyone for the purpose of contributing to & .
known or unknown fund with reference to the welfare of the subjects in this
CadsSe.

PLLUWBO advised the only subject he ltnows personally is DE LUCIA, whom he |

has known since they were boys together in Chicago. Py

-
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The following was dictated by _ b ,

POSTING OF BOND

MICHEL POT3ON, alias Miche IMiodgglou, was imterviewed October 10, % %
1947 by Special Agents

of the North Park Hotel, 1936 Horth Clark Street, Chicago where he meine. i

tains sn apartnent, ru;aum readlly admitted he had posted $15,000 of ‘his’

in the lobby - ? ;
x; G

PR
¥
]0

L]

own personal funds in oertified checks in the amounts of $8,000 and §7, 000"*4'7u w '

with the .Mmerican Casualty Insurance Company in March 1943, He stated hs - iy
was reguested to post this bond by an attoruey for RALPH PIERCE., FPOTSON .~
stated he does not recall the name of tho attorney who made the Teguest and
would mot recall it if he heard the name, He sald that the attorney was

not BERNSTBIN with whom he is socquainted, POTSON stated the reason he =

’

posted the §15,000 on behalf of RALPH PILRCE was that PIERCE has been'aef,'é WMaw oy

personal friend of his for the pest ten years & and & ougtomer in Colosino! s'}u“f_'7;
Restaurant, He denied that he received any imterest or return for posting ched
the $15,000. He stated he received $15,000 from the American Casualty - . o

Insurance Company after the trial was over and RALPH PIERCE was aquLtted N ‘“A.{;

He does not recall the exact date thet this money was returned to him,.

r‘-

‘¥,

POTSON denied he had oontriiuted eny money in the tax settlement - .
case of CAMPAGNA et al or to any other fund, He denied having knowladge [ .
of anyone else making contributions to the tax settlement matter or knowledge -'s:... .
of any funds collected on behall of ths Subjeots. un'g'}H»d‘e.

‘.d

POTSON admitted that he had known PHILIP D'ANDREA for -the past 25.n1~q»n
years but denied he posted any money in payment of bond for D' ANDREA S

POTSON mlso denled knowing any of the other Subjects in instant , E%:f"i
case, He stated he was personally acguainted with the late AL CAPONE, - -f*,x,?i
JACK GUAZIK and the FICHETIE Brothers all of the syndicate, o ’

BACKGROUND OF POVSW | T

POTSON states he maintains a residence at the North Park Hotel,

1936 North Clerk Street, Chlcago, for business reasons, However, his 5fﬂff}?

residence eddress is 4532 Woodley Avenue, Encino, California, He stated
he expscted to remain in Chicago before returning to: California until . SR
Ootober 13, POTSON stated he ¥hd made all his money from the operation = . ‘"
of the Colosino Restaurant, He denies he has perticipateq in any of the . . °*;

dg e

, . rackets in Chicego. He readily admitted that his restaurgut was froquentod“ﬂkﬂ
. . L Wl
- AU R - .{r. : “f’“‘ﬁ
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by merbers of the Chicage syndicate, POTS0N stated he wﬁs‘prpsidant of the
corporation thet owned Colosino's Resteurant, He retired from the business
two years ago because of ill health on the advice of his doctors, Since

thet time, the restaurant has been operated by two different owners., He R
) stated that the restaurant wos closed in July 1347 because the operator . ,_Q,,VN i
. at that time lost $150, OOO. He did not furnish to ths writer the names of ,«xf "f
- the persons who operated the restaurant since he released his interests, ;r 3§ &,

e

POLSON stated he was born in Asia Minor, Turkey in 1883 ‘and ari? f '?"ﬁ‘ o
rived in the United States with thirty-five cents in hls pocket. In the ﬁ‘x“g
pest he has sold peenuts and operatsd a pool room at 1938 Archer Aveauws. | |
Subsequently, he mcquired an interest in the Colosino Restsurant at which %
time he became acquainted with leading members of the Chicsgo syndicate, - -

‘r." P . v, N [ Do,
. B .‘;'. J‘»_#al,-‘“

INCXHE TAX BVASION BY POT3ON

S E LT

R S LT
- At the present time POTSON has & ocase pending with the Internal “¢; o
Revenue Depertment for income tex evasion. Recently Federel Judge PHILIP L.}:.f; ¢’
SULLIVAN in Chicago continusd POTSON's case until January 5, 1948, because ¥ ‘h‘i
of POTSON's physical condition, POTSON claims he has & heart oondition and ‘T‘ﬁ .
a blood clot on his right legs He uses & cane with which to walk, POTSON . »*" "7
readily admitted he likes to gemble; however, he does not frequent gamdbling B
establishments tut prefers to gamble with friends. He slso admitted play-
ing poker with ABBOIT end COSTELLO of radio and movie fame, stating that he "
dld not win §80,000 as alleged by AFBOIT and COSTELLO. He would not state, AP
' what amount he won frum ARBOTT and COSTELLO but merely stated it was e
"two dollar poker game"

TRe s 1

POTSON said he was represented by attorney GEORGE F'\CALL&HAN, ‘:ﬂ'j'% i

located in the Berkers Building, Chicmgo, in the income tex evasion case, Ga
,:;.‘; o

Assistant U,S, Attorney EDVMARD RYAN, who is handling POTSON's = .. 5

income tax evasion case, stated that his records reflected POTSON had o T

~ ~d AT TYTDDA rad —od wm

pos'r.ed a ;J.'),UUU bond on March ub, 1943 on behalf of RALPH ru:.m.-n., £LViNE R
two cashier's checks, one in the amount of $7,000 No, 550791 dated March - qa?;ma
25, 1943, and the other in the amount of §8,000 No. 550782 dated March 25, e
1943 both drawn on the American Natlonal Bank. RYAN stated his file re- fgj@f.?

flectad this moncy was paid to the Marylend Cesuslty Company and was LA
: ) later transferred to the Manufscturers Casualty Insurance Company of T e
: } ‘ Fhiladelphia, The $15,000 was returnsd to POTSON on Jume 16, 1944, POTSON""%‘ N

- 25 =
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admitted to Internal Revenue Agen

money in behalf of RALPH PIERCE at the request of PIERCE. POTSON, acocord=

] e Cgda Ven e,

that he‘ had put up thisb )c )

ing to the file, was interviewed by Agent MALONE of the Internal Revenue N

Department on June 17, 1943, and the file indiocated that both cashier's
ohecks are now in the possession of Assistant U, S. Attorney EDWARD RYAN. |

CRIMINAL RECORD

POTSON edmitted he was arrested only twice in his 1ife, once

by * [

. .. b
ok d

for gambling mbout 25 years ago and for a ligquor vioclation about 16 years
ago during the prohibition era for which he received a sentence of 30

days at Joliet, Illinois.

DESCRIPTI ON Y
LY
The following desoription was obtained by interrogation and. ’*";3
observationt T
SRR e PR
Nawe 3 MICHEL POTSOY, alias ' RIS
Michel Bodoglou o ‘
Birth dates 1883, dey & month unknown, S
Asia Minor, Turkey o
Height 5t §" S R
¥elghty 198 D .--';—,'-,‘-*:é_"%cr':, 4 f‘-?
Complexions Medium L T gk
Hairs Bald with gray fringe T
Eyesa Hetel o - u‘;""'iﬂh" g
Maritel status; Married in 1908 '
hWifes ELrA 8MITH
Childreni None )
Educations None, able to read only é
Dress: Slovenly attired R
Charaoteristics: Four gold teeth upper front;
Large hook nose I
Citirenship: Naturalized in Chiocago, State e
Court, 1912 under neme MIKE - - &
BODOGLOU S
Ocoupationg Retired , . R
Hobbiesst . & Horseracing, football and . S
' gembling . C e ¥
. . \ .r‘fg ,' 'f““ 'r}v"




-

‘¥

CAMPAGIA was arrested, KAGO stated that this noney was turned over to "JOSEPH?, e
\SF DIBUR IO alias Joseph Bulger Dy himself and his brothers. R T
’ P e e, 5

.KSS:EBD

Chicazo file 3E-194 ‘

¢ followinz invegti~aticn was condocted by Special Agent
i Octooer 9, 1947.

IOUIS (4G0, owner and operated of the Raso Funeral Home, 624 North Western, =:?‘L-
Chicaio, Iilincis, advised that he and nds brother JOidN, recently deceased, . .
at the request of lxs. LOUIS Ci PA YA, during the early part of 1943 advancad

520,000 towards the collateral for a ball bond of LOUIS CAMPAGNA at the time™ iw::

RAGO also stabed that he had notiing to do with the payments made to EUGINE _ ©
BEAMSVEIN which was allepedly used by BbB~I3TZTYN to pay the income taxes of

PAUL D2 LUCIA and IOJI CarPATHA. RAGO adviced that he pave no one any

money at any time for the tax paymenis of DE LUCIA and CANPAGNA.

He pointed out he was not acguainted with BEARISTEIN and stated he had no

k_n_gwlf-;rj e of any nqmnn‘r..s of money to any ("nvp'r' ment officials in an ef'fort
to secure p;rolos of the SuthcLs. éAGO advised that he is acgquainted with = A
all of the Subjects, the CAPONES, and many of the so-called mob members . ;“'rfﬁbi"
through his contacts with then in Cicero, Illinois, during the prohlbltion e

era, iHe furtner stated that on one occasion he accompanied MALPH CAPONE - - ')
on CAPOLE'S wedding trip to Philadelphia, Pennsylvania, and acted as a e
front man or booking arent in securing botel accommodations and assisting

CAIFPOI'E in remaining inconspiciois, e

ted tnat he handied AL CAPOMNE'S funeral services and burial, - RAGO IR

ate ilgh W 3G 1l PO ¥ wiaciaa LVAILTSS alil V. LA AT _g.i
ak . ,n

that he knows these individuals socially and has never inquired 1nto;
ersonal business or means of livelihood as he considers it thelr mrmﬂL 2«7~.'

.d-.'

%
3
oW
i)

"OQ-(“

In conclusion RAGO pointed cut that the $20,000 cash that he and his brother ™/
advanced for the Subjects! bonds was from his own funds and that these funds °
viere later rcturned to him with no profit being made on the transaction by | .
either himselif or his brother, S

. .‘ﬁ. ,
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On October 10, 1447 Mr. CHARLES SIGNA, Owmer of the Top of the Town Tavern T
3058 Peterson Avenue, Chicapo, Illinois, was interviewed by 533% o
At the time of this interview Y¥r. SIGNA advised that-he
put up £5000 toward the bond of CHARLES GIOE in 1943. He stated.that the i.0: .
£5000 put up by him was money that had been turned over to him by CHARLES GICE - s
for this purpose. He states that GIOE gave him the money in cash, and that he' &
went to a bank, believed to be the Northwest National Bank, and purchased & '
certified check which he deposited with Attorney JOE BULGER to be used on .

0I10i's bend. le advised that at this time ne was operating a tavern at 1138

Uil Wi v RV Vesad il atavas P Y-l

Hortn (lark Street, Chicage, 1liinois, and that CU/RLES JIOE came 4o him at
the tavern and requested that he put up 5000 toviard his bond. Mr. SIGNA : L
states that he told GIO. that he had no such sum of money, and GIOE advised him'’® 7
that he didn't have to have the money, and thereupon turned over to him #5000

K
i .

in cash to ve used for this purpose, which money GID< had on his person at t,na.n
‘bimE. . . P P ﬂi e

Vv -

Je advised tnat Attoraey L LGot Jid not contact nim Jor ihis purpose, and thatf
he dil not see £ULSLR unvil after he nad put up the money; that sometime later
tihe Treasury Departuent agents ciecsd his income ajainst his expenditures, which
ched: snovweu that he did not have 5000 of his ovin for use as a bond; that he
told the Treasury Department agents what had happened and then requested that he
be released from nis resyonglolllty on CI2Gts bond. He stated that he met with
GIOE ana gitorney SULGLR at Gibuy!'s Restaurant, where the matter was discassed,”
and it was decided that the money would bte returned to him and he would turn ;- ‘\-v%
it back over to GID®. He stated tuat Attorney JCOu BULGER gave him a certified °
check for the ©5000, which checs he casned, and retumed the cash to GIDE. Pl
e does not recall just wnerc he received the check in repayment of the money,
but beiieves that ii was possibly at Attorney BULGER's office. He advised that .
he entered into this transaction solely through friendship, and that he did not. ¥
make moncy from it. : :_‘,j

o
-

P

b
i

-~

~

tated that he did not give a nenny o he]_D pay 1ior the income tax

(n

of suuject t)arolees, nor J4id he conurlbute toward any tund that might have been.
used to pay for a bribe to procure this parole. He states that he has heard ™ .
no talk of any money having oeen paid for a bribe to procure paroles, and has | ‘\
no knowledge of it other than vnat which he has receiyed from reading the e B

B S P AN

paperss -2 . S
A g e
He advised that he is not ac.uainted with pttorney BEPN;TEﬁ. and that no’ __;.fr’"’__
contacts nave been made with him requesting him t0 pay any p.lms of money . "»'._*'-'__
either to pay subject parolees' incomec tax or io procure pagoles. He states ~7 '
that he is not acquainted with other subject parolees, and that he knows GIQE' "Mi*‘

throuch havin; grown up with him in the same section of town. ,” " '1‘ w.',, ;
S§-Peeei 39
- 8 - 1 .. .
. ¥. \d
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; The i i stigation was conducted by opecial Arentl_ -
i sn October 9, 1947. I~ -~ , .
‘ ?_' e L !

JACK LUSSHAN, 716 ezt Roosevelt twad, vart ovmer of the Roosevelt Cafeterla,
advised thot ne has bezn in business at this location for the past seventeen:.
years as a restaurant operator. SUSSMAN admitted furnishing $25,000 cash -3 .-
for the bail bond of PAUL DELUCIA at the time DELUCIA was arrested in Chicago e
during the early part of 1943 by Federal authorities.

- "".“. T wff“""" 1 o

SUSSMAN advised that the 25,000 consisted of funds belonging to himself and .-
his brother &nd his partner. SUSSMNAN stated that this money was supplied st
the pzrsenal reqguest of PAYL VuiiiCIA by bimself, SUS3TAIL, to the United States
Cormrissiorer's "ffice in Chicaro, 1llincis, and the reason for complying with
DELUCIA's recuest was that DLLUCTA hes been a friend of SUSSI‘AN'S i‘or a good N e
Ma&ny YearsSe ] " w )

1

:,.‘A,. o ‘L’
SUSSM Al stated that this money was later returned to him and that he had i‘urnlshed

EE

it on a non-profit hasis receiving no interest or compensation of. amy ngtqpre., -"."

.

8‘

-
SUSEAY peinted cut thaot he has never questioned DELUCTA's activities as he ‘
figured it did not concern him in any way. :
SUSSMAN claimed he has operated a legitimate business all his 1ife and has .. .
never mixed in any tusiness activities with the so-called Chicago hoodlums;. -
however, he admits being acquainted with many of them. SUSSMAN admitted
knowing personally all of the Subjects in this case with the exception of
GINE, He denied any knowledpge of irregularities in the obtaining of parolas i
for the Subjects and stzted ue furnished no money other than the amount pre- ,
viously menltioned and lie knows of no bribery payments in connection with th:Ls

matter, RN s

SUSSHAN also denied knowing dSUGEIE BERNITEIN and states he did not furnish - e
any funds to vay LOJIS CAPAGHA or PALL DuiVUCIA's income taxes,

. .
L :
*ial‘ "o,
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! On October 10U, 1947 iirs. FAL
contacted at her home by sAS lrs. SUSSﬁAN
at this time advised that she had nol porsonally put up any Xeoney toward the
bonds ol subject parolees in 1va3e. She stated that she knew that her husband,
JACY SUSSIAI, had put up money for this purpo an. that in order for him to

1=
raise a sam of mongy to be put up for tnls purpose; she had si; 23! ed some papers.
s-

‘,,,;e"FN

She does not recall she nature of u1esa puper Shie states that she has no
indepenient funds that could ve used tor such purpose, and that if her name -, .
appeared as having contriouted toward tiis bond it had been siged by her .~ %%
husband, in which event it would have been entirely all right with her as she- ﬁ;Lf
feels that any money he may heve or desired io raise is joint property and can ! L
T be used by her husband in any manner he sees fit. LT T ‘:ﬁakf 2"
Wrs. 5035141 denied having paid any money to be uged in tiie payment of income - -
taxes ol any of subject parolees or having pald any money that might have been
used as a bribe to procure the parole of subject parolees. She also stated )
that she does not know anyone who j;ave a y woney to be used to pey the income
taxes of subject parolecs or to procure the paroles. She stated that she does ™
not know the subject parolees personally, although she is at times at social . ',.g‘if
functions where they are and she would probably recognize them on sight. - AR

R R “ﬂ
esided at this address, and advised that - .

JACK SUSSHAT, resided at—
.: " ! .

whicago, 1liinols
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9 .as interviewed at her homefig,e
RS 1 111015, on Cclover 1O, 1y47 oF SAS”
4, spe had never at any time put up ":?(;

vised tha
of tne bonds of subject parolees or to pay anyiwﬁp

the parole of any

n Ay il =

ary money io be u
¢t parolees or Lo be used to procure

jncone Laxes [or subje
of subject parolecs.
cruainted with any of subject parolees,

hat sne is not personally &
to this matter was entirely unauthorized.

she states U

anl that any use of ner nane in regera
- L. 'H.’;.-i:.ﬁ-;, .
: bW, oW
o .
iy
1“;‘ A'; 3
-
Ny Sl
b R
, .;l
~-PENDING- o
N .0 ’
- i
! PN o R L
13 “_':',_.
* L
. R QTS VI
" A AR
O e
RS AR

ot
P B S5
T AR

T ;@—Jk—av-/}?

’ -
"
‘.. . ’ - AL
. i It A e 0
b e WY RN ot IR o T M T T N e e R T L N e
T LT . ' . - Lo - . " TR . Fe L. _ T W .. L .
- - . . . \ R : - "\\‘ - T, u-‘ L. e T Ty N e e ﬂ ..
- - - e 0. - [ H £ ) "'!-‘,!_5“"
- .

Ce—— e ——



4
i
§
i

Chicago File [fs56-194

UIDEVLOPLL LEATS

THZ CHICASO TIVISTIN

AT GHICAGD, JLLINOIS - e “( ‘ ,*'

L

WWill consider the advisability of relnterv1ew1ng JOSEPH= - +,-g
I. BULGSY, 134 Jorth Clark Street, after the interview with ANTHONY ACCARID, ;_' '
concerning tne use of nis name by ACCTARTO, and for any information in connection

with instant paroles.

Will, after we completion of the interviews with the

individuals posting cash collateral for bonds for the supjects, 1nterv1ew ¥ ?f}"ﬂfas
JOSEP:] BULGER concerning his conre ction with the bond matter. ) ; __gﬁj;-*afu
¥will interview the following individuals who contributqdl;-w .
cash collatersl toward the bonds of the subjects of this case in 1943 and .- g
19441 IR
S0 GARCFALS, 3410 Picrce Sureet - 330,030
LOJQ] . CCILI, Seneca [lotel, Chicago - 410,000 Ce L
LOUIS VOLIN, 1437 South State Sireet, Chicago - $10,000 P
DOPOTHY PIERCE, 7747 Souta Kingston, Chicage - £12,000 . ek

DAYID PEILET,; 46 Tast 22nd R"rﬂp‘l’. Chicaro - fr'l';‘. [9.814¢)
iV AL D ldaidid §JOSY LSOV ALl o2 KW b

JA LS GRAZIAND, 901 ivest Randolph Street, Gnlcago, £10,000
rse ZLSIL FLnId, 4300 Marine Irive, Chicago - £10,000

U SULPH SUASON, 7ols Constance - £7,500 S 'f'ff'tg.'
JO SCANLAN, 7438 Prairie, Chicapo « %5,000 R
AT+ JACORS, 2U5 west Jackson, Chicago - $5,000 R

SATL CAROTALC, 1231 Vine 3Street, Chicage - 135,000 o ﬁ;?*

Wili reinterview JACK SUS3iAl, 710 Vlest Roosevelt
Road, 50

Will interview Snd RINELLA, 775 South Chappel Avenue,
vitih relerence to nils posting $5,000 cash bond through GLORGE CHEROFES; 105
North Clark Street, for RALPH PIERCE.
» - ' e
Will interview EDVARD DORKIN, possible address 5107 séuth'L
Bladcstone, with reference to his posting $20,000 vond thrdpgh Attornqy’JEROME L

JOHNSONs 1 North LaSalle Street, for the bond of RALPH PIEEFE. L

*

- 32 -
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will interview JO3iPH FUSCQ, Gold Seal Liquors, Inc.,*_ &‘_*; ;;
707 viest Harrison Street, Chicage, Illinois, as he requested CHARLES a.nd A -f;,f“"guiu__
PHILLIP LAKTIA to contribute toward D'ANTREA's bond. .q-é‘.*y'

will interview GEORCT T. CALLAGHIAN, Attorney, Bankers y
Building, Chicaso, Illinois. CALLAGIAN reprosenied all of the subjects in e
the voni natter. .

will locate and interview ANTHOWNY CAPEZIO with reference o ; “;

to his posting 25,000 cash collateral through ANTHONY PALU\‘[BO- o RS B
: i ﬁi,,e ;

Till dinterview JOSEPH CODNGOLD, El Patio Club, 5912 2l
Cermak Road, Chicago, Illinois, concerning money that he is alleged .to. have E
raised in behelf of suvjects for their income itaxes. _-jx'

AT GLENLOOD, ILLINDIS

-

ill inberview VILLIAM D'AMICO, Glerwood, Jllinois, who
contributed &<0,000 cash coliateral to be used in connectlon'w1th the subgects"'"ﬂ

bonds. 0 - "y @ 1 K
: o I *_ LW P
AT CHICASO H.IGHTs, ILLINOIS -r;.m
Will interview the following individuals who contrlbuted, 0
cash collateral toward the vonds of the subjects in this case; - . 9471.
ANTHORY PLRRY, 1331 Prairie, Chicago Heights - 410,000 B
TONY BATTANLIA, 158 est 14th Street, Chicago Heignts - $5,000
AT CICER0, JLLINOIS | o
uﬁl'-

will interview QLORGL CIIRISTOS, 1E23 5lst Street, Ciceroy:
Illinois, concerning nis contributing 510,000 cash collateral toward the bonds !
of the subjects of this case. .
G
AT RIVER FORESY, ILLINOIS

I i ":@’-p-fﬁ‘-i'-i (v

Will anterview ANTHONY ACCARIO, 1334 Nqrth Ashland Avenue, ;.
in regard to his using the name of JOSEPH I. BULGER wnile lsltlng DE LUCIA

N " T. ,. -0 - : . ) ST D " ,"‘ — . —a . - “"' y '
-—fl-c‘w' -x B P T S TR T A Gt Sl - g g, N N R T
. T
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4 UNLEVELOPED LuAlS {(CoiitD)
2 :
H - ! .‘-V\
and CAUPAGLA wnile tihey were incarcerated in Leavenwortn. R e
N B AR
. - e P ‘:.
will also interview ACCARTO for any knowledge he may RO
have in conncction with tne securing of the parcles of these subjects. - .. . i o
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TITLLs LCUIS CATFASTA ClanacTn CF Casse amineRd
PATCLE JATTERS

spECIAL AcEr T —— 4 7 C ,

4 \
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- TALE (F COUTENTD
KALES VLGS FAYTS
AVEFICAY CASUALTY CCVFATY  la,2 GARCFALC, SA™U

GARCFALC, SAVTO

BAILFY, WATGARRT g GICE, TONY
BAILTY, STRFFTE 8 GRAZIANO, JANES
BATTAGLIA, “CTY 3 CRAZIANC, J. . GROCERY CCMPANY
BERI'STEIY, EUSTIE 7
BODOGLOU, ¥ICHEL 24 HFELEY, WILLIAY
BULGTP, JOSLFE 17,24
BULAFR, JOSTIE 1. 19,23 INBLRGIC, JCEEIH

BULGER, JOSDFH 11UUhsIc
CALA, LOUIS

CALLAGIAY, CTORGT
CALLAVAY, 0TCRGTE f.
CATRZIC, AWTHCIY
CAFLAY, SAY

CHERCYTS, ULORGE
CHERCI'LS, GLORGL D, a,b LA ULUTIA, C
CHRISTOS, GTCRGE Lh PANTIA, 1.
conEr, 1CUIS C.

COLA, LOUIS 1,0 L ) C

CACCE S NA
UCTI \f

bdal

KLAUSCH, NALTHR

(&3]

8]

1A YANTIA, CUARLIE FRANCIS

N 0 = N o= D3y Ny
el
-

COMISE, JCHN 1a,9
CCRIGOLD, JC° 20 VANTIA, C.

FANTIA, CHMATILES FRANCIS
D'AVICC, NILLTIAY 4 NMATTIA, P
TT CAala, LiUIS 5 MARCUS, ROZERT
DF CCLlp, L(UIS 11,10 VARITCTE, FRANCIC
DI LiC, &V le,11 LARUCA, PETER
DOBY1K, TL.JARD T 14
DCRK, JOIY 4 NCVAK, V. THCUAT
PUNVE, TIN 2 LOVAF, WALTER TIONAS
> ' 2
ESPOSITC, 1°T1S la,12 FALUNRO, AETHORY ;
T PALUNBO, TCRY ’
FLE15, FLSIE 4 PLILEZI, DAVID J.
FUSCC, J(T 14,17 ITIRY, ANTHOLY 9
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16

la,ll
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la,19

la,20

la,21
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PIERCE, DORCTEY
PIERCE, RALFH
~ FOTSCY, MICHEL

RAGO, JOEK
RAGC, LOUIS

SCANLAX, JCHN
SI1GlA, CEARLE
*. Y, TAD
SUSSYAY, JACK
S®AY.SOK, RUDOLPH

VINCENT, JIN
VCLIX, LOUIS

4 [l
5,8,14,15,24
1,24 :

4
27
8

3
1a,3,28
la,31

la ,30
1a,29,30
3
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' THIS CASE ORiGINATED AT WASHINGTON FIELD

iy

FEDERAL BUREAU OF lNVESTlGATlON

REPORT MADE AT

DATE WHEN MADE PERIOD FOR

gt \)m.\ . S
LE NO. 194“) -
-'_\ m‘ oLy

REFORT MADE BY .qan heee g3 '3

. ICH MADE
PHICAGO, JLLINOIS 9=27=47 9/&9-27 4 VSM‘mEl I
‘Tr‘l‘l.t {“
QUIs CA,,IPAGWA, TIAS. CHA‘RLES GIDE, GAS.S BRIBERY »
|PHILIP D'ANTREA, rAS-, PAJL D LUCIA, VA3.; PAROLE MATTERS z%":
) Joun ROSELLI, WAS. ,,_%
- A.s'chisls OF FACTS: Cco yoH! - e )G..:s 53 - ~ .{.‘;

REFERENCE :

L
e

— -

z.-—

AL L
J*j}frni

rl

- JlJ/J_( -

£ E. BUSBLY, Aepublican Representative from Illinois,._._.._f -

adv:x.se:l there were many rumors indicating that $250,000 -

had been paid to effect the release of the subjects, and

e suspecked money might have gone through hands of PAUL

FLLON, S&Zint Louis attorney. BUSBEY admitted sole ... o T

source of-his information w i DOYERTY, Reporter, - '; i
Chicazo Daily "Tribune". who wrote to Y'Y ¢
p¥¢sidenttprotesting release Of Subjec 8, stated did so,

golely onybasis of newspaper publicity. Reverend CANNING
and Revergid MARZANO, local Catholic priests, wrote

letlers of ‘recomnendation to Parole Board at request of

Wi yes of BR LUCIA and L2MPAGNA. Rewmaining persons inter— -

;ehed stkted sponsorships and recommeniations made as

esult personal friendships with subjects or their fam:Llieq's."'*'

No informalion developed relative to coercion used in
securing letters of recommendation or sponsorship of

subjects. No one has knowledge of anyone paying money to - f;, x
secure parole of subjects. JOSEPH I. BULGER, Attorney, S e

has refused to discuss at this time any parole matters = - - -

relative 1o these subjects.

- P -

Bureau teletype dated September 19, 1947. A

Bureau letter to vwashington Field Division dated september
22, 1947.

Teletyne from Washington Field Division dated september 24,
1947 '

[ra

APPROVED AND
FORWARDED:

F

d\] W Tlngd [0 o STepAL Aces
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2 COMIEE OF THIS REPCRT
w3 "BUREAU (AMSD)

:- WASHINGTON FIELD

. 2 CHICAGO
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DETAILS: This investigation is predicated upon Bureau letter to the i
Washington Field Division dated September 22, 1947. o Qy F. 'ﬁ
It is noted that Bureau teletype of refe*ence datea september'19 19 7 reqnested
IMBIURGIO BULGER- : o :‘.i ’ztau
Teletype of reference dated September 24, 1947 from Washington Field Division B
requested that interviews be conducted with Bishop SHEIL and STEVE HEALY.

As a matter of background, it is observed that the captioned subjects were co- ..
defendants in the anti-racketesrinz prosecution brought in the United States e
Dlstrict Court for the Southern District of New York. These subjects, togeﬂ:er v

N o P
with GECRGE BROWNE and WILLIE BIAQYF and others; ware charged with h:a'\nnrx

extorted from various moiion picture producers a sum upwards of one mllllon -? o
dollars. The captioned subjects were convicted and sentenced to ten years 7'!§;; >
imprisonment and fined #10,000 on December 31, 19¥43. The five captioned v '
subjects were all released on parole on Auzust 13, 1947 after having served - |
just slightly over the minimum sentence received for this conviection. B

Bureau letter of reference pointed out that it should be definitely under—

atood that the object of this investipgation was to determine whether any 3;‘;;;'
violation of the federal Bribery statute or other criminal statutes thhln tha 4
investigative jurisdiction of the Bureau is present, and whether there were '{?’f’”TW

any irregularities in connection with the granting of the paroles of thasa
subjects.

'u

Mr. FIED E. 17JSBEY, Menber of the United States House of Representatives from
Jllinois, telephonically communicated with the Attorney General on September -*
15, 1947, advising that there was an indication of bribery in connection with
the parole of the captioned subjects. Congressman BUSBEY was interviewed by

Assistant Special Agent In Charge RICHARD N. HOSTENY and Supervisor PAUL J.

HAYES on September 15, 1947 at Chicago, Illinois. ir. BUSBEY advised that . -
he had heard many rwnors indicating that a quarter of a million dollars had Citar
been paid to effect the release of these subjects, and he suspicioned that T e
the money might have come throuzh the hands of PAUL DILLON, a Saint Louis,. o

,‘r
Missouri attorney. BJSBEY declaved that the sole source of his information :

is JAMES DOMERTY, Reporter, Chicago Daily “Tribune®. He sitgted, however, that . e
on the surface the release of these convicts does not look good. He informed ...

31

A ctatas esantativas i’ﬁ
l"
A.
WF

“that he had no specific information as to the source of these rumors other,'«gﬁiﬂ'q
" than Reporter DOHERTY, that he had "no hot leads", but felt the best start

‘- SY PO —/al
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they pertain as followsy
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Chicago File #58-194 . \
S smal )

would be 1o investigate pttorney PAUL DILLON, Saint Louis, Missouri, who IR
represented JOHN P. NICK, Vice President, International Union, Motion Picture J“ ja'
Operators, and CLYDE WESTON, Saint Louis, Missouri, Business Agent for above, ” T,
union, who were reportedly involved in similar difficulties with racketeers. ”,;‘ o
He further suggested that JAMES DOHERTY of the Chicago "Tribune® be inter-- :!‘15

viewed as he understands DCHERTY nas worked on instant matter not only locally 3*
but in fashington; D. C. and Saint Louis. R '

With reference to local press articles, BUSBEY related that two prominent Sl
Chicagoans were among those who interceded for the subjects released, but that . A
he could not identify these individuals. He stated in confidence that he would

not be at &1l surprised if one of the two prominent Chicago individuals was "
Bishop BAERNARD J. SHEIL. Turther in confidence, Mr. BUSBLEY stated he axpecte
Bishop SHEIL would be transferred from Chicago within ten days. ... - *{; ;f,

¥r. BUSBEY stated he was in receipt of an anonymous letter regarding this ' ;
case which he would gladly turn over to this office. This letter was ey
subsequently turned over to Assistant Special Agent In Charge RICHARD N. 11-}"
HOSTENY, and is as follows: ‘ R AR

O TS

#Dear Representative Busbey:

UNick Cuiella, Dean, a Capone mobster in Fort .
Leavenworth who is not even a citizen is supposed to be parocled
in December. According to his brother, Augie, who is bragging,
he is going to be a big shot upon his return. Don't let him )
get out, please. Deport him, he is a killer.

/S/ A Citizen®

It is noted that the above individual referred to as NICK CUIELLA, also known _,¥: {
as DEAN, is NIC{ CERCELLA, alias NICK TEAN, one of the original subjects in
the BICIF extortion case.

The following interviews which werv reguested in Bureau letter of referencé e
and teletypes are grouped with respsct to the individual subjects to which. ,.iw%;.
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CHADLLES GIOH

LOUIS CAMNPAGHA o f
PHILIP D'ANTREA e
PAUL DE LUCIA
JCHN ROSELLI : Lo
Interviews pertaining to all subjects.
b
..'-' '.‘.
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' He stated that during the Summer of 1947, he received a call ¥rom one of 'bhe o
" “parole agents in Chicago asking if he were still willing to dmloy GICE Upon

Chicago File No. 56-19L S S
RJO: LML . a0k
o Y |

The following was dictated by Special Agent é 17 .

PAUL L. MANL, pariner in the Consolidated Wire and Associated Corporations, . &
1635 South Clinton Street, Chicago, Illino:.s, is presently listed as the S
W was interviewed by . '}’,';’7
on September 25, 19147,

tion: o d ?44,_2 T

The Consolidated Wire and Machinery Company was founded in 1919 by PAUL MANN -
and members of his familJ. The main portlon of the business was and is devoted .
to the job of copper wire and electrical motors. Consolidated Wire and
Machinery Corporation has never nandled any slot machines, juke boxes, or cein -«
operated machines of any type. The company does, however, and has, sold &° QI
large quantity of wire to the Rock-0Ola Corporation and other companles whlch ""% w \"ﬁ
may manufacture coin operated machines. o S

f--\"" PR R AR

employer of subject C%ARLBS Bllier,
Specizl Agents

at which time Mr.

I furnished the following in

M

At the present time, the following brothers of PAUL MANN are interested in t}he"r‘;_t:‘f %
business with him: JUSEPH, JULIUS J., and PHIL S. MANK. Another brother, %%, *
LEO L. MANH, is not employed by the company. IR S

Some ten years ago PAUL JANN was residing at L300 Marine Drive. In that building

at the time there also resided subject CHARLES GIOE and his family. MANN became .*'.-
acquainted with GIOE through seeing him in the lobby and in the park across the ., *
street.s His acquaintanceship with GIOE was purely of a social nature, and quite‘!yg
casual even in that respects, At that time, GIOE was Vice-President or Acting =~ +. -
Manager of the Beachcombers Restaurant on Oak Street, and knowing this, MANN was :
a frequent patron of the Beachcombers at this time. MANN never had any business. '
dealings of any nature with GIOE, and his family had no contacts with the fam:x.ly L

of GIOE cs'v'f‘an+ that ol a nei nhhmr- 111hhg in the same apar rtment bu41A4n€.

. g\-
Some six or seven months ago, MANK received a phone call from Mrs. CHARLES GI(E, L’
at which time she sicted that she had a list of several people whom her husband .
had requested her to phone. &he stated that her husband, CHARIES GICE, was being
considered for parcle, and asked LANN whether he would wr:.te a letter stating =
that if GICE were granted a parole, that he, MANY, would employ the subject.; -
FANN stated that through his contects with GICE, he felt that GICE should be

e
-given another chance, and that he would be glad to give him as opportun:.ty ‘bo be" ;""

1{:8:11-"\! nrm‘\.l n\rnr] rphn'r‘nf‘n?'-o’ 'hn Aﬂd WAJ..tI'U au.uh a letter tu UHB .'['NU.L!: Dua.ru

atating he would grant G1OE employhent in his company il and mhen pa.role was
granted. .

- ,_'-

GICE's parcle. MANN told the parole agent that he would be willing to do' so,
and upon GIOK's parcle, he reported to the Consolidated Wire and Associated: *°°.
Corporations, and has been employed there since. He stated that when GICE flrst- ’;"* ot
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reported for work, he meniioned that he had other prospects mind wheres he
might obtain a hlgher salary, and that after a few days, GIOE came backe.
Evidently, the other propositions had fallen through, so he became employed
as & salesman for the Consclidated Wire Company.

‘y:‘ .
Up to the presont time, GIOE's job with Consclidated Wire Company has consisted
mainly of learning the background and selling points of a new product which the °
company hopes to place on the markei and sell direct to department stores.” This
product is a plastic lamp, parts for which are made by other companies, and’ 7
these parts are assembled in the Consolidated Wire plant. -

MANN steted that no one had offered him any inducement to act as the employer of . -
GICE upon his release on parole, no one had threatened him, and he did not expect

to gain any favors from anyone as a result of his employing GICE. - MANN stated - | &
that he did not know of any money which had been paid to anyone to effect the fon
parole of the five subjects. - §5é*;;

- A
NP
Vi

Regarding himself, MANN furnished the following information:

.

MANN was born in Chicago, Illinois, April 16, 1896,
P He resides at 1216 North Dearborn Parkway, the Park Dearbom
s 1n Apartment 1207, telephone WiItehall 5620, At the present time he is .|

single,

ne has no criminal record, never having been arrested. MANN statedf .
he knows RALPH PIERCE to speak to, but that he has never had any close relation- [,"

ghip with him. o ,b');. e
MANN was asked whether or not he was accuainted with EDDIE VOGEL, andafter some _ﬁ'r
hesitation, he replied that he knew VOGEL slightly. IERRE
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The foilini investigation was conducted by Special Agent

On September 27, 1947, HARRY A. ASH, Superintendent of Crime Prevention, ° Ca

Department of Public Safety, State of Illinois, 160 North laSalle Street, . . |
Chicago, Illinois, was interviewed and advised that he had knomn the sublect PO
GIOE since approximately 1915, ASH said that he first becams acquainted with g}‘*"i“,
GIOE at the time GIOE was living in the ward over which FRANK ERICCSON was = -0 3%
the boss. ASH stated that he also resided in this ward, After this original con~ v
tact with GIOE, ASH stated that he did not see or hear of GIOE again untll ° ST,
approximately 1940, at which time ASH moved to the Seneca Hotel, 220 East fo
Clestnut Street, Chicago, Illinois, ASH said at this time GIOE was living in -~
the Seneca Hotel and was operating a baseball book on a commission basis,
According to ASH, SIDN:LY KORSHAK, an attormey, also resided in the Semeca ., - -~ [ |
at this time, R T

o .
R A

.

-

In 1947, ASH stated that SIDNEY KORSHAK requested him to write a lstter to' B s va
the parole authorities, which letter was to be of a general character references . -,
nature. ASH said that he told KORSHAK he was not sure he wished to write such:.' * ~
a letter because of his position with the Crime Prevention Departmemt., KORSHAK; -
according to ASH, stated he did not believe ASH could be adversely affected .

by such a letter inasmuch as a very high church dignitary was also backing i
GICE and the conmection of ASH's name with this high church dignitary would . . .
accrue to ASH's benefit instead of to his detriment. ASH stated that this "', -
high church dignitary was Bishop SHIEL of Chicago. This letter which ASH T
wrots was not mailed by ASH but was given to KORSHAK and presumably KORSHAK *';'" "
meiled this letter inasmuch as ASH stated that he received an acknowlsdgment =gy -r
to a letter written by himself in May, 1947, o C R

LI LT

At a later date, ASH recieved a lstter with certain enclosures from the parole’ ;. -
authorities, this letter being to the effect that GICE had requested ASH to R
be his parole supervisor. Certain forms were enclosed with this letter which = .
wers to be executed if ASH would acquiesce to the request of GIOE, and ASH .~ -
did £ill out these forms and mailed them to the parole authorities. Along .~ -
with the mailing of these forms, ASH forwarded a letter stating that he had o
noticed that an attormey could not act as a parols supervisor and that he R
would be happy to act as a parole supervisor if the Goverrment saw fit to . ~ ..
- waive this rule, According to ASH, he has never received an acknowledgment - ' :
of this letter plus the forms which he returned to the parole authoritles and that '
he has never acted as parole supérvisor for GICE because of ,the fact that he 3 | -
has not been officially informed that he is a parols supervisor to GIOE. - . % 7
_ASH stated that a probation of ficer by the name of COLOSIMO§telephonically LN

contacted him and stated that GIOE was to be relsased, and &fter ASH had agha’_ :ﬁ"
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him what interest it was to himself, COLOSIMO had stated that ha, ASH, S
was listed as GIOE's IBI'OJ.B supervisor. ASH stated he informed UU].NDJ.W '-‘_' -
+hat he would not act as GIOE's parole supervisor until he had been officially : ’;
notified either from the Washington or Chicago office of the Probation )
Department that he was designated as & parole supervisor. o " f
A
ASH stated that at the time the adverse publicity in tle parole of the sub:}ect.s k.
became known, he recontacted KORSHAK in an effort to ascertain what had =~ . =#av -t
happened to the backing of GIOE by Bishop SHIEL., KORSHAK reiterated that Bishop
SHIEL had backed GIQE but that there was no proof available to KORSHAK of this.-
ASH then contacted Bishop SHIEL's secretary, who told ASH that if Bishop
SHIEL's name wvers mentioned in connection with the paroles, & sult for libel - .
would be instituted and that if Bishop SHIEL wers questioned as to any backing..,
of GIOE that he would emphatically dery it. ASH stated that KORSHAK told’ him
that he bad nothing in writing to show that Bishop SHIEL had backad GIOE.

ta

ASH stated that he is a very good friend of JAMES DOHERTY, a reporter .f.ar the. - 3 r
Chicago Tribune, and that he sees DOHERTY daily except vhan DOHERTY is out of '
town. (It is to be noted that DOHIRTY is the Tribune reporter investigating .
the paroles for the Chicago Tribune newspaper.) ASH stated that he has lunch -,
with DOHERTY almost every day at & restaurant where "armybody's business is
everybody's business."

=

According to ASH, Just prior to the publicity of the granting of the paroles f_’ n‘*
appearing in the newspapers, one GREGG DILLON, connected with the Herald Ameriuaﬂ
newspapers, called him by telephone and stated that he had been requested by ’—-*f_t,‘r‘!v-di-;
the New York office of thse Herald American to contact ASH In connectlon with _,* S
& rumor to ths effect that TOOTS SHOR and BOB HANNEGAN were interested in the. ‘1
paroles of the subjects. ASH advised that he informed DILLON he had no knowledge,

of any conrection of these two Individuals with the paroles and that he had - %"ﬁ'
no knowledge of the paroles himsslf besides the fact that he had been requested '
to be GIOE's parole superviscr.

ASH stated he had no knowledge of any irregularities or payments of money : '

in connection with the subjecis' cbtaining their paroles, that he had nothing to O
do with any of the transfers of the subjects between prisons, and that he had L
heard no rumors of any irregularities. oy ._-“'f"“-

ASH stated thst he accepted the oXfer to be GIOE's parole supervisor because - e_"-
of the fact that he did know GICE slightly as he lived closg to GICE at the: A

present time and in the past had lived with GIOE in the samd hotel, and = = "' “"“,’ ,
“because friends of his had told him that he would be doing City of Chicagon &
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a favor if he would be the parole supervisor of GIOE inasmuch &s he would .
have the power to control and to lead into the correct paths of 1life a former . .,
gangster who could possibly get in troubls again if not supervised properly. e
ASH stated that in his present position as Superintendent of the Crime

J\"

Prevention Department, the major task is the supervision of parolees from the Bt »
penal institutians of the State of Illinois and that he feels he 13 capable
of actlng as a parole superviser becasuse of this fact. N , ’
3 . . ,‘.‘.;{fy:!'w;:
In connection with the telling of ASH by KORSHAK that Bishop SHIEL wag back:ixg 3
GIOE, ASH advised that the same day KORSHAK informed ASH of this backing by RS

the Bishop, ASH in turn informed JAMES DOMCRTY, aforementioned reported for

the Chicago Tribune, of this and of his conversation with KORSHAK, I
gy &
%
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Mr. S. A. HIALY, President of the S. A. Healy Company, a constiruction concern,

was interviewed in his hotel room, No., 70 the Bismarck Hotel on Septamber *: a
26, 1947, by Special Agent Information ;: '
previously furnished by "Chilago Tribune” Teporter implied that

S. A. HRALY may have had something to do with obtaining the paroles of the’ 5"-'=
subjects. During this interview, lr. HEALY furnished the following informationaa £

v
v

HEALY is President 0; the S. A. Healy Company, & contracting and construction i:
company located at Lbth and Racine Streets, unlt‘:ago, Iilinois. HEALY has a a3
farm or residence in Hinsdale, Iilinois. _ i

HEALY does not know subjects D'ANDREA, CAMPAGNA, ROSELLI or DeLUCIA, either | -%
true napes or aliases, but is acqualnted with subJect CHARLES “Cherry'Noaa"
GIOE. HEALY first met GIOE approximately ten years ago at Hot Springs,” TR
Arkansas. HEALY was in Hot Springs at that time on a Spring vacation, and .. .
was introduced to CHARLES GIOE while playing golfe He struck up a casual  ;7:"
social acquaintance with GIOE, and thereafter saw him as many as & dozen times .
a year., GIOR has, on several occasions, visited Mr. HEALY at his home in - '“9.1‘3"
Hinsdale, Illinois. On at least one occasion, GIOE brought with him a young

girl, whom HEALY presumed was GIOg's daughter. Mr. HEALY understood that

GIOE's occupatlon was that of belng one of the operators of the Beachcombera

.
Restaurant, which is located on Chicago's near North Side. L ;

",‘nﬂrj

Mr. HGALY has had no contact whatscever with GIOE since he was sent to prison:ﬁ
in 19LlL, and the matter of parole for GICE or his associates has never been

pentioned to Mr. HEALY, or by Mr. HZALY to anyone else. The first time that =i ¢
Mr., HBALY knew that GIOE and the other subjects were released from jail was e
when he read of this in the newspapers. R X

Mr. HEALY stated, however, that his experience with GIOE was good, and that he .=
did not consider GICE as a hoodlum. He stated that if he had been approached . = ':
by anyone and asked to write a letter of recommendation for parole for GIOE, o
that he would have gladly done so.

¥r, HFALY stated that he had no knowledge of a any bribas., moliticsl mnrasanra
— FY e wuv\-\.n. kA A W LY A LE L LA Sl # LA T g A T e e ’ rv-—“'*m r- Tt e ' el Tl
j or irregularities in the procurement of the paroles for GICE and the other g s
" ’
% subjects. ? :
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The followin~ investi-ation wos conducted by Spoeial Agents - .o
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LOULS J. BELTON, Seneca Hovel, 210 Hact Chestnut, Chicago, Illinois '-'ras e
interviewed and #dvised that he had been re quested by subject GIOE 40 -det --"’»'.-i‘j__ ﬁ::'.;
as parole advisor for CIO0Z after HARRY A3 kol requested that he no longer, ‘,,; ;‘# 4
be consideres parcle advisor. PELICH stated that he had been contacted -

by fiCs in the early part of oopltombor 1047 ani at the tiae he was corrtacted RN
he hail amrecé to act as parole advisor., P.LYON0 statel that to date he had .
not @ oocivod ang wora fr o the covernen. as to whether he had been

accents . as TILS!s parole aivisor bab thnl he hoa groke.s to GICE about
CIC: s comauct durins the lirve of the parole. : St A
PELLC advised he has Inown GIOU since 1935 and thot he ln.ves .‘m 't.he same L,
hotel -.-:ith su‘ujcct aI0. e svated tnat he knows C’_LL,E; as a quiet _and.
frienily individus? and that he would azain aceept the position of parcle
alvisor on the basis of frienasnhip and patriotic duty. oo

P.Le P claims he hoo no Imavledse of the other parolees and that he had L

no infomation indicatin-: any Lmoroper methods used to secure paroles of !

any oi the subjecis. C e -"'.x:'. L
: ot

PiLTes, stated that he was one of the partnnru of a firm knorm as Consclidéted,t '.‘«;.5-
Food Prolucis, offices ot 113 lorih Homan, Room 532, lie stated thal this -»w.'
was o bakery supply sales orzanizabion and that he had formed this compa.ny S h

after he hai heen released from the Arrm- in 1945, lie stated that he had g
served as a captain in the Luartermester Corps in the last war; that he'was
born abroad ond is noo & .J_tlzeu. '

In P.LTC!'s epinion, &A%Y AZY, original parole advisor of subject GIOR,
had bren "scored oflM oy adverse nevwspaper publicity about the subjects,
Ile fvvther stated tiat he believed that the entire 1nve~,u1gatlon was a
"poiivical feotballr. -
DAVI ) 473500, 1us oo ionvoe qbrect, Chicamo, Dllinois (this individual
T ©} Lo oas DAYY L FISD . in Dureau letter of Scplember 99’ ;Q/q\l

. Cand  _Aia O I SR D 8 A <55 ) Selidis e

advised that he hod vritien a Jetter of recomzendatign: for subject GIOE
after he hed been rejucsted to fo so by GICE's wife. GIOR's wife had R
instructed ZISQ0K to conlact an attorney by the name of SHPNEY: KORSHAK SRR _J,w
13/ Nerth La salle Strect, Chicago, for infermation as to he addressee of -the '
requested letter. A ys‘*”‘»- i

B i ,‘} ’Ag.:?zﬁ_*‘_.q‘i.;fl.ht{(.‘-‘- r
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Zro. o advised thol he loww sudject {‘.IO"" fron the vime vwhen GICE was a partner"*
j san t 101 Zast Jalton, Chicao, Illinois. He stated

L9 I ER Llb- Ll e

€'

b
that he ciaily nor hux 1e =>v'=1 Lrangacted any business .
with nim, o fwrdner Lihal ne was not cegnizout of the extent of any ¢ .
crininal activities en the part of GIUE oni did not even recognize the - .-.—whﬁ. e
subiczt's nane in recent newspaper articles until he had been contacted by ,5 e v d

. E -2
the press inasmuch as it had been his idea that the subject?s name was _.vt‘",‘r? ’
spelled JOTE, : R -'r,??:‘ .hyqyi-‘ v}
2750 sbatel that he had no infornmation as to any irregularitid
connazciion woien iz securin ol noreolos orf the :n.\‘}ecuo
five suniceiz, ae lmew onlls 'T’ffil-}. hecovding to 270000

a recasoniation lel.er again bubt donlod thab any 1 ressure ha.d been brought o
to induce hiia to widite this letver in the first 'nlace. - i
did nob :mo why he hal been chosen by G700's wile as one of the writers - "
of rocamendation letters, ZISOCH .Jtate that he did not lmow any of the’
attorneys icr the sunjectoc in this cace. .

ZiS00. is o monbir of the Jiloo ool AT A, 7800 & Sons, Room 1010, 103 Vest ' ¢
tenroe Street, which {irn is a real estate managewent organization.’ ZISOOK = &
stated that the comiary was a famlly concern and that no cutside imdividual .- ‘
had an;y ovmerchip in this comsany. ' e
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V¥ ALBERT B. TURNER, 1300 E. 48th Street, Chicago, Illinois, fwas interviewed
on September 25, 1947 by Special Agent.s

dt which time he stated that he had written a letter to the Parole
Board recommending that CHARLES GICE be paroled. He stated that he had .
written this letter after being requested to do so by the wife of subject
GIOE, which rewesi had been made to him in the early part of May, 194'2.: ORI

oL r i =k T n]

TURNER stated that he knows both subject CHARLES GICE and his brother, -_:, e
T(NY GICE, as customers of his clotling store, and that in all of his _
dealings with them as customers they have been honest and fair. He stated: 4

that he had a smattering of kncwledge of their bhackground, but that he aid v
believe that GIVE could be rehabilitated upon his release from jail. He ,“.":-'3‘-
further stated that in ccnnecticn with his past business with GIOE that he -
always paid his bills, and it was no business of TURNER's where GIOE got his - * '
money., TUKNER also stated that he had known subject GIOE back in the days.. a
vihen GIOE had had an interest in the Beachcomber Restaurant in Chlcago. . "i‘ i
PR P

TURNER stated that he would write the same letter tocay to the Parole ‘ _ .
Board ever knowing that an investigation was imminent. He also stated tha.t. "” A0
he thought in his mind that he had written the letter for the best of the
five parclees. TURNER stated that he did not have any knowledge of any
irregularities in connection with the parclees cbtaining their ‘paroles, and
that he knows only GICE cut of the five subjects in this case. ‘

TURNBR stated that the Turner Brothers Clothing Company, 1200 S= ! :
Chicago, Illinois, is a corporation cvned by himself and his brothaers and AT

ms
an uncle of his. He stated that no other individual has any ownership of this
company . o TR

i,
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_ The folloﬁ'ii ivesti i ation was conducted by Special pAgents o | .
. P X K ﬁ"in =y
e o 'fb e

On September 24, 1947 LLOYD J. BUTLER, Pawnbroker, 133 North Clark street,

.
Lo
- A
-

-4~ - Chicage, Illinois, was interviewed at his place of business. BUTLER is° allegedly’

the party who wrote a letter for and in behalf of Subject GIOE. BUTLER had

been interviewed by a reporter of the "Tribune® prior to the interview by the -

above agents.

BUTLER advised that he has xnown GIOE for the past ten years, and that during °
that time CIOF has been a customer of his at various intervals.” BUTLER adviaed"

that he knew very little of the criminal background of GIOE other than what -
he hed read in the newspapers with reference to GIOE's incarceration on the

approached him on behalf of GIOE during April or May of 1947, and requested
BUTL}R to write a letter toc the Parole Board, which he did. BUTLER advised
that he saw no harm in his writing, and advised agent that he had written
approximately twenty tines previous to this one for paroles of various
individuals and that this one was the first one "that blew up".

BUTLER further advised that he had received no compensation of any sort for
his iniercession on the part of GIOL, had not been coerced into wrlting the -
letter, and knew of no person or persons who had received compensetion or. -

advised that in all probability if he is again approached for the purpose of:
writing a letter on a person coming up for parcle, he would probably do the -
same thing over again, being of the opinion that he did not think that he was
interfering with the law in so doing. BUTLER concluded by stating that he.
has not seen (I75 since his release, and likewise has not seen any of the
other parolees. :

e e
b

';a
charge of extortion. EBYTLER further advised that one SID KORSHAK, &n attornay,Jw-f'
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were coerced with reference to any of the subgects paroled. BUTLER further 4‘ o

-
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The followini i iiiiﬂation was conducted by Special Agents ’
| -

Oon September 25, 1347 Reverend M., A. CANNING, Pastor of st. Ferdlnand's,f-
Church, 3116 North Marmora Avenus, was interviewed at the Rectory. Reverend :* R
CANNING wrote a letter to the Parole Board, a copy of which is in the Chicago ; :
0f{ice files, which letter was for and in behalf of LOUIS CAMPAGNA. Mention Af.
should be made of the fact that Reverend CANNING had been interviewed both

by reporters from the "Tribune* and the "Daily News" prior to agentst arrival.
Brief details of his interviews with both reporters appear in the local papers.-y 3y
A comment in the paper indicates that Reverend CANNING requested that his LR LY
letter to the Parole Board be published. However, the newspapers have failed.;_’ et
to publish such letter, and the details of this letter are being set, forth e

for wnatever purpose it may serve: IS IRPI Ve ~1;

wlarch 11lth, 1947

"To The Parole Board
Pnited States Penitentiary

Levarworth, Kansas o T

Gentlemen; =

myay I prevail upon your kindness in the

consideration of parole for lLouis Campagna, an inmate of the ';k;ib' f

Penitentiary at Levanwortn, Kansas. G S
Chdbtlia S e
nThe victim has been known to me for some ST

fifteen years. His family enjoy a reputation beyond reproach,

and are considered people of pronounced respectability in

the comrmnity which they reside. In visiting their home, o

I candidly state that the highest regard and truest filial ' ST

devotion was always exercised towards their Father. Courteous . TLOTAN.
- at all times, his complicity in the case leading to this CET
confinement, was sadly and regretfully felt by people who a o .
knew him and experienced thl marvelous influence ‘for good B T
that he had always mazintained over his household. l coae

ﬁAn'investigation into my statements wi pr cve
true without the least fear of contradiction. His wif

o il S
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" LOUIS CAMPAGNA and other individuals involved in this inves§igation. He

Chicago File #55-194 1 ‘ T e
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"Charlotte, is a Mother carefully gpuiding and supervising the
little home; yet all suffer the bitter pangs of an embarrassment
that is hard to compensate. .

"His son, Joe ~ a young University graduate, - e
wes not drafted, but voluntarily enlisted in the Armed forces = "~ %77 -
of the United States. In Air combat the Press and Radio of .
the world heralded him as one of the most outstanding heroes
of the recent world conflict.

I know that if Louis gains a pardon, he will

return to society a grateful citizen and a loyal parent, and = - .7 "R '
will ever hold in unending memory the kindness of your awgust =~ - * .7y
body in showing a merciful consideration. AP

LA e Lo T i

Respectfully and sincerely'yéurs, o

Rev. M. A+ Canning, Pastorn.

It was learned that Reverend CANJTNG was Pastor of a church in the 20th Ward '+
where all parolees lived at one time. As a result, he became personally .~ ', ‘.
acquainted with the individual parclees and members of their families. He .
claims to have known the CAMPACNA family for at least fifteen years, and was “5}“fu°
responsible for the enrollment of LOUIS CAMPAGNA's son, JOSEPH, in Notre Dame. '
He states that JOSEPH CAMPAGNA volunteered for the armed services and has sn =« -
enviable record in such service. He states that there are newspaper articles ™ :
praising the heroism displayed by CAMPAGNA's son, JOSEPHe. The church referred “éj
to above by Father CANIING is Saint Charles Baromioe, located at Hoyne and R
Roosevelt Road, Chicago, Illinois. Father CANNING advised that due to his -
position as a cleric and a former pastor of Saint Charles Baromio Church of ...
necessity he became acquainted with various of the Italian element in Chicago, -
Illinois, and advised that he had married and buried members of the families :. -
of the parolees presently involved in this investigation. Father CANNING . ’
further advised that his position with reference to LOUIS CAMPARIA was merely gt
in the capacity of a priest and a spiritual adviser and not as an attorney or . ‘-‘T
coungelor. e o W

iy +

Father CANNING further advised that he is well aware of thefbackground of .

stated that Mrs. CAMPAGNA, the wife ol Subject CAMPAGNA, pefsonally approacﬁed PR
him and requested that he write a letter to the Parole Board on behalf:of 4>,3
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LOUIS CAXPAGKALs and that he complied with the request of Mrs. CAMPAGNA and :‘f‘ ‘ ;ﬂ

advised the Parole Board that he felt that if LOUIS CAMPAGNA were given a. <~ %%
parole, that he would find a suitable place in society., Father CANNING further .’ T
stated that he was offered no nonetary reward for his letter on behalf of -~ . NX=-»
CALPAGHA, and neither was he coerced or induced to write the same. T

Father CAMNING further advised that after CAMPAGNA's release on parole he had
a conversation with CAHPAGNA, auring which time he asked him who PAUL DILLON .. «
was, and CAIPAGHA stated "he would not tnow DILLON if DILLOW walked into the . .

room". During this conversation between Father CANNING and CAMPAGNA, = * '~ ™ag”.
CAMPACIA advised him, when directly questionsd, that he knew of no influence ..:' =
exerted to secure his parole. Father CANNING advised that he had not baen %

subpoenasd to appear before the investigating body into the paroles of the . ﬂ
subjects in this case, and stated that he would welcome an opportunity to so
appear. Father CAVNING concluded by stating that he felt that it was his
spiritual obligation to intercede on behalf of CAYPAGNA, and advised that he
was under obligation to no one by virtus of his intercession for CAMPAGNA.

-

Father CANiING advised that he felt very strongly against whom he termed” :_ TV
nsniveling Reporters" with raoference to the recent adverse publiclty he has .,;r‘;«rf“w;k
received in connection with this case. Father CANNING voluntarily exhibited #%° -

ey’

to agents an anonymous letter apparently submitted by a parishioner of = 4 i-fai®~pn
Father CANNTNG's Parish, wherein the anonymous individual berated Father =~ ¥ %
CANNING for his part in the release of CAIPAGNA, and concluded by stating that >0 1
the anonymous writer was withdraving from the Parish as a result of the = #f
publicity involving Father CANWING in the release of CAMPAGHA. )

-
<
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e Morand Brothers Beverage Company, 818 South lay Streets ROMANO had

L On Septezber 24, 1947 Soecial Agentml'?i
nterviewed MICHAEL J. RO ice pPresident and General Manager h

written a letter to the Bureau of Paroles and Pardons urging that Subject . = EN . f
o .“i‘iﬂ,n . ,?

R A T R A
. w .

CAMPAGNA be granted & parole. ROMANO furnished the following infomatiqm"}

ROMANO has been acquainted with LOUIE "Little New York" CAMPAGNA for" soxﬁa
twenty years. ROMANO's acquaintanceship with CAMPAGNA has been purely of -
a social nature and he has never had any business dealings of any nature

o

with him. ROMANO has been in the Italian District where the Morand Brothers

plant is located for some twenty-five years, and he 1s acquainted with a

nunber of so-called "Italian hoodlums"s Of his own personal knowledge ROMANO .:x': ’

has never seen nor heard of anything that CAMPAGNA has done of an illegal
or criminal nature,

ROMANO is well acquainted with

CAMPAGNA has shown as a father and husband,.

o R
ship with : ressed with the good qualities .

ROMANO himself has threse children

and states that he feels that a family without a father is tremendously handi- ,

capped and that it was more from this standpoint than any other that he acceded

to Mrs. CAMPAGNA'S request to send a letter to the Parole Board.

About six or eipght months ago ROMAND was at the CAMPAGNA home in Bex'nr:m,

Tilincis and the family was discussing how nice it would be to have LOVIE

E.‘fﬁgh v

r,..;_‘? T

. Sl e
IR S
- 3

back with them again, and it was at this time that Mrs. CANPAGNA specifically . ;.-
asked ROMANO if he would write a letter urging parole. ROMANO stated that he “1
was thus put "on the spot" more or less because of his many years of pleasant ™~
gocial acquaintanceship with the CAMPAGHAS and that he, therefore, agreed to ' - '

write such a letters

ROMANO stated that he did not know how CAMPAGNA had made his money but
imagined that it was from gambling or some other devious means by which the
_ po~called hoodlums make their money, but that this did not matter to him;
J that he considered CAMPAGNA a fine fellow, inasmuch as ne was a gooci Iatnar

ﬁ to his three stepchildren. L ,
*4 POMANO stated that the Morand Brothers Beverage Company, of fwhich he 1s part .2, '.. ;ar
’ - owher, 1s one of the larger liguor distributors in Chicago;jthat their ma:Ln s ,’-,
customers are taverns and restaurants, ROMANO professed toéelieve that - T
» there is no underworld syndicate which has any control over %he tavern .. ( "M -
industry in the city, and stated that he did not expect any increase in his -‘

'3”

T -S 3 }ozx) ‘f
.-."'::._J__‘ - . - - b e .
L P X R VUSRS SR Sl S T Wy vm g
Ll T T T -7 AR RS .. . A&A >

véﬂﬂh"

— . U e P s N L S -..—- T i o ‘-;_ #Vﬁ.‘uh ‘.'y-ﬁr!ar’



P S

Chicago File #58-194
RJO!Czamd

business because of his having written this letter of recommendation,

nor did anyone hint at any reprisals against him personally or against . IR
the Morand Brothers business if he failed to do so. ROMANO stated that he - 4"#
knows JOE FUSCO, head of the Gold Seal Liguor Company, and that he considera e
JOE FUSCO a very fine fellow. He stated that FUSCO and he are competitors but "
are friendly, and that they have never had any serlous srguments of any ' ‘ﬂr“ *

nature, ROMANC mentioned that he has the distributorship for Mational .- *
Distillers in Chicage and that on one item, 0ld Grandad Whiskey, Gold Seal T

MO Vdd LCd 0 ddd ek QR Al i s R SiRASd Tiihen Ty Ao e et

ILiquors and Morand Brothera share the distributorship. ROHAND states that
his company gets very little night club business except on some small items
on which his company has an exclusive distributorshipe e

. BT
Tn summarization, ROMANO said that he felt that CAMPAGNA had been a victim of < 7.
circumstances with regard to the crime for which he was recently sent to ~ S
prison and did not believe that CAMPAGHA was the kind of person he had been . ¢, *
reported to be in that case. He stated that in view of CAMPAGNA's family and ! '+
his pgood qualities he felt that he had done right in sending this letter to '
the Farole Board.

ROMANO stated that no one had offered him any money to write this letter; no i
one had threatened him in this regard; and he had no knowledge of any bribery
in connection with the paroling of the Subjects, With regard to himself, he .V
furnished the following informations:

ROMANO was born in Burlington, Iowa on October 2, 1899, He resides at 300 ‘ .
South Cuyler Avenue, Oak Park. He attended grammar school in Chicago and = - .7 7.
has been employed by Morand Brothers Beverages for twenty—flve years. He is’ ‘igi
married and has three children. L

' \J'
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was interviewed on September 26, 1947 by Special Agents

Maple Avenus, Berwyn, Illinois.

¥r. SVITAK resides at 2931 ‘
Mr. SVITAX has a Ford Agency in part.nership
with his brother, JAIES, at 3145 Qax Park Avenue, Berwyn, Illinois. 'Mr. - . r._—_
SVITAK has been an automobile dealer since 1921, and has been the Ford dealer
in Berwyn for fourteen years at the above address. Mr. SVITAK states that ..
for the past six years he has lived next door to the CAMPAGNA family. Mr.

SVITAK states that one day while working in his yard, Mrs. CHARLOTTE CAMPAGNA -

asked him if he would write a letter to the Parole Board concerning the
character and reputation of CAPAGIIA. Mr. SVITAX advised that CAUPAGNA'S

wife and nis three children viere as fine a people as he had ever been B .‘-
acquainted with. idr. SVITAK states that the imprisomment of LOUIS- CAMPAGNA

caused consmeraole grlef in the family and was especlally bad for the ..’ cr
children. Mr. SVITAK stated that he tald Mrs. CAMPAGNA that he would be” glad

to write a letter in CKA'PACHNA's behalf to be used by the Parole Board. i-l‘ v ,,- .
He stated that he wrote a letter and mailed it to the Parole Board. ,

Hr. SVIT4X states that no one other than Mrs. CAYPAGHA contacted him comeming
the parole. He states thai Urs. CAWPAGNA was very nice at the time she made -,
the reguest of him, and he wrote the letter mereily as a neighborly act and -
because ol the fact that he actually felt sorry for the children. He states - -

that during the past ten years his children have been friendly with the "
CAMPAGHA chiidren, both attending the same school and soclal eventis together. i
Mr. SVITAK states that he has never visited socially with CAMPAGNA, and that..
his only conversations with LOUIS CAMPAGNA have been while the two were in
their yards working. Mr. SVITAK states that CAYPAGNA has three children,

JOSzPH, DOROIMY amd JO ANNE.

Mr. SVITAK states that he has never had any business dealings with the ‘ .':'

“.

CAVPAGHLA family outside of selling two automobiles to the family. He states |
that he sold a 1946 Ford to DORDTHY and one to JOSEPHe. SVITAK states that he
also has done repair work on other automobiles in the faaily, but has never

made other than the two sales.

Mr. SVITAK states that since the recent publicity in this case he has au.ffereé."a.-.‘__

considerably because of his name being in the newspapers. He states that he
was very glad when the Chicage "Pyibune! printed his interview, in which it

was pointed out that he wrote the letter merely becsuse nhe was a neighbor
© 10 the CAMPAGNA Family. i]v :
A7

¥r. SVITAK states that he is not acquainted with CHARLES B.

Chicago, who has been interviewed in connection with this cdse.

JEa ‘3
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he following investigation was conducted by Spacial &gents— ;
“on Saptember 26, 1947. é - Xl '
SAM NANINI, Prosident and Treasurcr of ths Rockroad Construction Company,
5915 Rogers Avenue, Chicaro, was interviewed in the Chicago Division Office.
NANINI was one of the sponsors for LOUIS CANMPAGNA. NANINI had not been . .. [., g
interviewed by anyone prior to coming into the Chicago Office, howsver," .,qu f;‘*‘
numsrous attempts were mads by local papers to contact hims NANINI atated
he had met LOUIS CAMPAGNA about fifteen years ago; that they had visited - .
back and forth, and as a result of their friendship, CHARLOTTE CALPAGNA, wifa
of LOUIS CANPAJNA, contacted him and advised him tha! her husband would be
elizible for parols in the immedizte future. He shabted that at this time,
which was in the Spring of 1947, ho directsd a letter to the Parole Board,
telling them oxactly what he knew aboub LOUIS CAMPAGHA. He stated that he. ] .
had known him both in a social and business way, but knew nothing of hig - #¥*- 5.
pravious underworld activities except what he had read in the newspaperse ‘
He stated that in his business, which is a paving business, he had done some
work for LOUIS CANPAGNA, that is, the paving of a driveway into his home at ..~ -
his estate in Michigan. ' R

NANINI stated that he knew nothing relative to the manner in which the paroles

were securede Ho sLuted that he had seen LOUIS CAYPLGNA since his release,

however, ths latter he had writton to ihe Parole Board was not dlscussed.

NANINI stated that he had written a letter for and on behalf of 1OUIS GAMPAGNA

with the understanding that LOUIS CAMPACNA was going out to his farm as his _Q;XQA'J'
means of future employmente. He stated that there was no coercion exerted to -~ | ™ =
securs this letter of recommandation for parcle, and that he knows of no duress,.-...
or coercion used to securs similar letters from other acquaintances. He knows .
of no money whatsoever usod to securs these paroles, and the only ones that
appear to question such parolss are the local newspapers.
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The followini investilration was conducted by Special Agents —

g7

On September 25, 1947 MARTIN HANS, President of the Burton Auto Spring ™ -% ", . .*
Corporation, 2433 West 48th Street, Chicage, Illinois, was interviewed. ms ) ._..,.,,.,.,.‘i:'-
is supposed to have written a letter for and in behalf of LOUIS CAMPAGNA. < X
HANS had never been interviewsd by anyone up to the time agents had arr:.ved

.
.

mmmesan TAm oA e saeed vae bl M e - emwed tomme -~

n':mever, no LrU!]lekbllb Was ma.u\., UuL.LIlb uuc WU L AT Gl UIIU J-Ilbel YiITN blkd.lr uc lldnu a .'
discussed this matter with any ol the parclees except for the fact that he
stated definitely that he had not seen LOUIS CAMPAGHA. : S

- “""‘ et i

For information purposes, MARTIN HANS is the father-in-law of 1LOUIS

nouwning abou ®)] CAMPAGNA'S father other than wnat he read in the ™

newspapersa, and this friendshlp between his dau&,hter and present Eon-in-law
was something over which he had no control. He stated that after JOSEPH =~ = . “{ .
CAIPAGIA returned from the war, with an unusually f{ine war record, his daughter,
MARGARET, married JuSzPll. JOSLPIH went to work for the Burton Auto Sprln,g w
Corporation for a perlod of time. B ;. ; -

'!

During his employment he taiked to his father-in-law, MARTIN HANS, on :.nfrequent’ f >
occasions with respect to his father's incarceration. He told MARTIN HANS _, .

that his father had been framed, and endeavored to minimize the past record ﬁ’ “'
that had appeared in the newspapers. He asked MARTIN HANS to write a letter . '
for and in behalf of his father, who was eligible for parole in August, 194’7. A
He stated that JOSEPU CAMPAGNA first confronted him about March, 1947 and : a

made such reqguest. JOSEPH CAMPAGNA also told MARTIN HANS whal to write in thlﬂ";'
letter to the Parole Board. Since HANS had no personal knowledge of e E

CAMPAGIHA'S previous activity, he wrote exactly what his son~in-law told him to." i |
He stated that he received no remuneration whatsoever for executing this

letter, and did it merely as a favor to his son-in-law. SRR

He maintains at this time he is receiving considerable adverse publicity with ./
regpect to the letter he wrote for and in behalf of LOUIS CAIPAGNA, and that ,-;.-
if he had to do it over again he#would not write such & letter. He states that -,
he realized at this time tnat it was not the thing to do, but did not realize V,;L-f.
the repercussions that could result from writing such a 1e‘Eler. He states. that-wr
be has not seen LOUIS CAMPAGNA since his release, and chancgs are he would not s‘*;r;,

see him in view of the fact that LOUIS CAMPAGNA's son, JOSEPH, no longer works .= w

“for the Burton Auto Spring Corporation, but is presently amgloyed on h:.s

‘Drmf‘ -nva-f %

father's farm. s FR
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MARTIN HANS stated again that he had received nothing for writing the above _
letter, and that he knows of no one receiving anything for writing similar .. .-

letters nor does he know of any int:.nudatlon, infiuence or duress in obtalning ,,}
letters for and in benalf of LOUIS CAMPAGNA. He stated that he had not been ~ .~ “
contacted by anyore in regard to this letter, and to date had not received .. . ..
a subpoena to appear before the Congressional Hearing Board. MARTIN HANS T
did not seem to be at all pleased aboul the publicity he was receiving, and . ..
Aanmanmat *n ha oamo-iraf wnww':nf'l nhr\n'i' +ha wacnlte A +thie mihld od +wo s
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"calls were made upon thig fanily back in 1939. Dr. LAWRENC
* that he has made several calls on the family of PAUL RICCA,

-,

- o b

. . ‘_»_‘.1;.._;“1
Chicago File #58-174 ‘ oo ,- :
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Dr. VALTER LATTEICE, 6400 West Cermek Road was interviewed =

by Special Agent on Septemberd

26, 1947, .
IR SR SR

Dr. LAVRENCE advised that he has been the CAIPAGNA family physicia.n for : .
approximately the past fifteen years. Several wecks before he had any knowledge R
that LOUIS CAIPACNA was being considered for parole, he was making a call at . .
the CA'PACNA home, and Mrs. CA4PAGHA made the remarx that LOU might be paroled.
Dr. LAVRENCE stated that that was fine, and no further statements were made .
regarding the matter. A short time after this incident Mrs. CAMPARIA and her
son, JOIY, came to Dr. LAWHENCE's office and asied that as the family physician. :
nr. LAWIENCE write a letter of character to the Parole Board for LOUIS CAMPAGNAS® 7
Dr. LAVRENCE stated that he would oe more than happy to fill her request, .a.nd': _,’;,'i?
so he wrote his letter to the Parole Board in Washington, D. C. ‘ ' ¥

B Cm e "‘I'IE_’ L
Dr. LATRENCE stated that he has been a practicing physician in Berwyn, Illinois ™’ ":_'
at the above location for the past twenty years, and that he originally was -
called to the home of Mrs. CAMPAGHA'S parentis, whom he had as patlents for
several years. Dr. LAVEENCE states that all his dealings with the CAMPAGNA
family have been on a businesslike basis, in other words, doctor and patlent; -
that at no time was he ever approached for any special favors by members of =~ - *
the CAMPAGNA family. He further stated that he recalled at the time LOU CAMPAGNA .
was indicted in the BROVN-BIOFF Case that LOU CANMPAGNA complained to the doctor "
of stomach pains. LOU CAYPAGNA was taken to the VWest Suburban Hospital, and.
it was found that he had an acute appendix. Through cooperation with the
head surgeon of the Vest Suburban Hospital, an appendectomy was :munediately
performed upon CAYPAGNA. TS

Dr. LAVRENCE is still serving many of the relatives and immediate family members -
of the CA¥PAGNA fanily, and he feels that his relations will still continue '
on a high plane and he does not desire to discontinue his services with that -
fanily. Since the publicity of this case has appeared in the various Chicago -
newspapers, Dre. LAVRENCE stated that many of his colleagues on the staff of '
the ¥est Suburban Hospital have in his mind looked upon him as a doctor who . . .
might be dealing with the underworld elewent. . G

Dr. LASRENCE readily admitted thdt he had made two calls on the family of B
TONY ACCARTO, who is reported to be the head of the ChicagogSyndicate. These -I.j i.-;_
readily admitted ‘- -

Qone of the parolees, .
and that on the date following PAUL RICCA's return to Chicag‘o, Dr. I.AWRENCE - f":'_.f'
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gave treatment to PAUL RICCA's son who had sprained an ankle.

Dr. LAWRENCE states that he does not know any of the other perolees involved - f. X
in this investigation nor does he know any other persons who &re considered as!
Chicago hoodlums. He states that he conducts his business on a very high -
standard as a physician, and that in this case he wrote the letter purely at -

the reguest of Mrs. CAMPAGNA and as the family physician. He emphatically : -.a{'
denied receiving any remuneration for the writing of this letter, and that he

-
did not FB.{"Q"I'\!Q any threats of pressure pn+ upon h_.__m to write this 1:,“““1 v

Dr. LATRINCE stated that he is not afraid of any of the criminal element, and-
would not stand for any tactics which would put pressure upon him to do L *-:L‘?*"‘lr o
something which was against the law. v 1'»-"';,,
RS SR
Dr. LAWRENCE related that just prior to CAMPAGNA's release, he had received a !
call from Mrs. CAMPAGNA, who stated that the parole officer in Chicago had - S
called her and wanted to know if she knew of a person who would be a sponsor "'\
for LOU CAKPACNA. She called Dr. LAWRENCE, and requested that he serve in
this position, which he stated that he would be glad to do. 4 few minutaes
after this call was made Dr. LA'RENCE received a call from Parole Officer
COLOS MO of the Chicago Parole Of[lice, who advised that he had talked to Mrs.
CAMPAGNA and that Dr. LAVRENCE had been recommended as the sponsor for LOU =~ -
CAMPAGNA. Dr. LAVRENCE related that COLOSIMO made the statement over the | *.i.
telephone to him, "I am supposed to come out and talk this matter over with .-:f
you, but I am too busy to do so". Dr. LAWRENCE advised COLCSIMO that he ‘was ¢ “’"‘” =
also too busy to come and ses CNLOSLIO, whereupon COLOSIMO further stated, o
“Well, we can discuss this matter over the telephone". The doctor related - :
that COLOSIMO questioned him as to his background and any information he o

L
PRt -
T L
LN

.
o

aight have as to the background of CAMPAGHA and what he actually knew about il '
CAMPAGNA. The doctor was advised that the Parole Board is interested in - .« ~
having doctors or ministers as sponsors of parolees, and, therefore, he felt Nh

that he would be satisfactory and he would be given the necessary papers to
sign as CAIPAGIA's sponsor.

Dre LAWREHCE related that if he had any idea that this letter-writing would be ‘.
involved in a political scandal, he would not have wrltten same in the fi rs'b Sy
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Tthe following investipation was conducted by Special Agent_

_ of any of the parolees. He indicated he was leaving the Unfted States forl

. Vi {%;fﬁ
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On September 24, 1947 DOMINICK J. SIBILANO, President of the Sibilano. mrmmré‘f?“ ‘;,w_

Company, 5541 Belmont Avenue, vias interviewed in his place of business. ,
SIBILANO is one responsible for having written a letter to the Parole Board *”’“

." ’%

. “,.'—f

for and in behalf of LOUIS CAMPAGNA. HMention should be made that SIBILANG '_»5“: b
hed been previocusly interviewed by the Chicago #Tribune" prior to the inter-
view by the above agents. T

,
SIBILANG stated that he had known CAAPAGNA for approximately sixteen years.k N
He has knovn the family extremely well. He stated that they had visited - 7.7 o=
one another's homes and had dined together at each other's homes. He considered
CAMPAGHA one of his best friends, and stated that when he learnsd that CAMPAGNA

was eliyible for parole he went to Mrs. CHARLOTTE CAMPAGNA, wife of SubJect .iy:
CAMPAGNA, and asked her what he could do if anything to assist in the parole Of

her husband. 8She stated that he might write a letter to the Parole Boarde - o,

He stated that he considercd it an honor to be able to write a letter for his
friend, LOUIS CAMPAGHL. He stated that regardless of the adverse publicity
received at this time he wouwld do it again if called upon to do so becauae
LOUIS CAYPAGNA was his friend.

N
M
P

SIBILALO was sowewiat disturbed about the attitude taken by the newspaper with i
respect to the letter he had written to the Parole Board, and clgimed that. the;:
newspaper did not wish to print the truth. He stated that it just so happened -{
that approximately three months age he had decided to return to Italy to vlsit.ﬁ :
his mother who he had not seen for approximately 35 years. He stated that the '~
newspaper vanted to twist this return trip to Italy in order that they may . <} °
write some sensational story about his being threatened and having to leave T
the country. He pleaded with the reporter to print merely the facts, that he

was returning to visit his aged mother, and that his trip had been under -
consideration for many months prior to the recent publicity that the paper was . |
giving to all sponsors of the parclees. He stated that he wanted it known that -~
his trip abrcad had nothing to do with the release of the parolees. He also
was emphatic in his statement that he received nothing for having written the. . *
letter, but merely did it as a friendly gesture. He stated that he knows of . 3,;V
no one having received anything 8s a result of the release of the parolees. Loy
He knew of no one who has been coerced to write a letter fog and in bebalf

£y £

T PN

Bari, Italy on Friday, September 26, 1947, and planned to rét.urn to thia
country on or about November 25, 1947. \ R v a;”}
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The following investigation was conducted and dictated by Speclal Agents
b2
JOSEPH V. FERRERQ, 827 North laTrobe, General Manager of Krispy Klean g

Vegetable Company, 139-141 South Water Street, Chicago, was interviewed by ;;;.,-s

the above agents on September 25, 1947,

Mr, FERRERO advised that he was approached by TONY D!'ANDREA several months
ago and was asked whethsr or not his firm was employing people at that times
TONY D'AIDREA asked if it was possible that his brother, PHILIP D'ANDREA,
- who was soon to be released on parole, would be employed by the firms. Mr.

FERRERO advised that he understood that when PHIL D'ANDREA was released frmmL ",&

nrison that he would 11 free and claar of 211 erinminal charees, therefor, he RS
ML RSO g iy 4

P LoV Lilat il 4 TT QLM Wl UGl W Gdldd Wi dediebe iR Wi

might consider hiring the MiNe

Several weeks elapsed and again TONY D'ANDREA and an attorney by the name of ol
SAM SHAPTRO called on Mre FERREROe At this time ¥r, FERRERO assured both TONY ‘.
D'ANDREA and SAM SHAPIRO that he would hire PHILIP D'ANDREA as an inspector =

of vegetables and that he would be hired on the same basis as any other employee.

in the firm. In other words, he would have to be satisfactory to Mr. FERRERO
in the carrying out of the job for which he was employed. FEREERO stated that

asc

he discussed the salary to be paid with SAM SHAPIRO and he advised that at that u‘;;'

time he would be in a position to pay approximately %70.00 to $80.,00 a week for

the services of PHIL D!'ANDREA depending of course upon the number of hours that:.
he worked, Several days later & standard form was received by Mr., FERRERO from ;]F‘;
the United States Parole Board in Washington with reference to Mr. FERRERO'S';; ;”

employing of PHIL D!'ANDKEA if and when he was released on parole. This form -
was immedlately filled out by Mr. FERRERO and mailed to Washington, D. Ce

Mr. FERRERC emphatically claims that he does not know PHIL D'ANDREA, TONY .
D'ANDHEA, SAM SHAPIRO or any of the other parolees in this investigation nor

does he kncw any of the other references, sponsors, or employers of the parolaes.

FERRERO further claims that he does not know any of the other individuals
who are considered as members of the Chicago Syndicate of which the parolees

.- are alleged to be membersa.

ae a6 Mo a

I o . . -
X R . . aoan s’ . -
:.g’f.. Togn o M -~ .

Mr. FERRERO stated that no presstire was placed upon hif by SAN SHAPIRO oF any."‘)tkﬁ

_FERRERO stated that he understood that PHIL D'ANDREA was cofsidered a sick man

_ other methods used to bribe him in order to furnish a job fizy%HIL D'ANDREA. . . ;

but that bescause of the Job he was taking it was not necess that he be %,

in A-1 condition. FERRERO further advised that it was not necassary for PBIL
D'ANDREA to pass any physical examination bafore he received the position oruﬂ
inspector of vegetables for the above firme FERRERO states that his last act

o 5‘? —QUvo'/V/
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was to fill out the standard form submitted by the Parole Bcarde. Since that

date he has not been contacted by PHIL D'ANDHEA'S brother or Attorney SHAPIRO &= -
or any other person having an interest in this cases He states further that he
has been contacted by newspaper msn within the last few days since the publicity

of this case has been very apparently in the newspapers and at all timea he-

7Y Visdnd wAaudi asag T TOL Y Sp e UiV SpA e

advises the reporters that he is not' & sponsor of D'ANDREA but that he only offered "
employment to PHIL D'ANDREA,

The letter submitted by the Bureau to this office dated September 22, 194'7

requested that JACK N, FERRAFO be interviewed with reference to the employment

of subject D'ANDREA. FERRERO was interrogated with reference to the difference .

in his first name, middle initial and also the spelling of his last name and he”7;

emphatically advised that he has never used the name of JACK N. FERRARO but that &';.2 T

his true name is JOSEPH V. FERRERO and that he is known to almost everybody ~ -~  ~

by the name of JOE. FERRERO advised he has been in the produce game for the ur :
. past twenty years, having come to Chicago approximately thirty years ago from a .

gmall town located approximately sixty miles from Chicago. During the twemty = ™

years FERRERO stated that he has worked for various produce firms in the market

and that in 1945 he organized the Krispy Klean Vegetable Company, a corpora'bion,

and ever since the organization began he has been the firm's General mmger. G

WERRERO states that since the date PHIL D'ANDREA returned to Chicago after

being released from the penitentiary he (PHIL D'ANDREA) has not called Mre FERRERO

with reference to his employment nor has any official of the Parole Office, T

Chicapgo, advised Mr, FERRERQ when he can expect the employment of PHIL D'ANDREA.-—:

¥r. FERRERO stated that he had noticed in the newspapers that PHIL D'ANDEEA - .- [ -

had been permitted to go to ayo Clinie, Rochester, Minnesota, for a physical™

1/

examination but just when PHTL DfANDREA was to report for duty Mre FERRERO _~ R *:.\_;;
did not know and he felt it was not his duty to call PHIL D'ANDREA and make - . %)

s

any inquiry as to when he could be expected to come Yo worke . _“J;r

-
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The following investigation was conducted by Special Agen-t_
o O b e —
A

In referenced teletype of Soptember 19, 1947 a statement was made that an
unidentified friend of DOHEGTY told him that one SCZELZ, a barber, smployed . .. - ..
in the Chicago Assessor's Office, stated that JOE BURGE or BURGIA, former ... :;“;“

mayor of Maywoou, Illinois, was involved in handling money in connection L ~; RS

.. ~ with the securing of paroles. , B BTSN
On September 22, 1947 ROBERT G. SCELZSE (not SCZELZ), Deputy Assessor, Gity jf:v
of L"nlc:ago, was interviewed at his place of business. He stated that he was:

a barber in the Sherman Hotel approximately thirtesn years ago. He stated

that he was acquainted with PHIL D'AVDIEA. He indicated that he had become -
acquainted with D'ANDREA while working in the capacity of a barber in the L
Shermsn Hotel here. lle stated that he was not acquainted with any of the '~ 7:"

. other parolees, nor did he know the manner in which any of the parolees . .-, .. .:.
had secured their paroles. '

l‘wz

et

.

| LT e
SCELZSE stated that JOSEPH IVRURGIO BULGZR, referred to as JOE BURGE in =~ %" 4
referenced teletjﬁe, is the head of a fraternal organization known as o
Ttals-American National Unj oh, with hccxu\duar‘tcas at 32 West I:-uoha.uguuu

Street, Chicago. This organization allegedly is now an insurance company,
according to SCELZ5E. It was SCELZSE's opinion that all the parolees wore .
members of this organization. A
With respect to whether JOSEPH T*BURGIO BULGER was formerly mayor of May- W
wood, Illinois, SCELZSE stated that he could not recsll definitely whether «' % &
it was JOSEPH or his brother who was formerly mayor, but in any event it ‘! .
was quite sore time agoe SCELZSE stated that BULGER is now practicing law . ..o
at 139 Horth Clark Str ccu, Chu..\g,v. He stated that he did not know if ! ‘ v?

BULGER was in any way associated wita the parolezes.

SCELZSE stataed that he did not know any of the details of the manner in
which any of the men secured their parole, He stated that he had not
seen PHIL D'ANDREA, with whom he is acquainted, or any of the other S
parolees since they secured their parcles, He stated that he in his c
capacity of barber at the Sherman lotel had become acgquainted with many . R
of the underworld characters, but that he knew nothing of their activitias L

Jrr— wnrdn B N -
excent what he had read in the,ﬁerspapers. i S e

4

- X
nb“ b g,

1919 to 1934 and claims that during that period of time hel had witnessed - ",
these hoodlums coming into the Sherman Hotel to get haircu}s and had observedm,l-'
them drop their guns on the floor, but never lesrned of their pe*sonal

activities other than what was rumored about in the barber shop.

Mention should be made that SCELZSE was a barber at the S%man Hotel from“ ;oe‘- ,?

- "'W ,\*f
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SCELZSE stated that in the event this office desires to 'in‘terview him further
he can be reached at his residence at 2143 South Irake Avenue, Chicago, tele-

phone Crawford 3656. _ .
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_, JOHN TIBERI, Officer of the Allied “Yonstruction and Supply cmpany,
+J°S, Maplewood, was interviewed on Septamber 24, 1947 by bpeCi Agents

‘Pat which time he advised tha had bee -
approximately four months ago by TCNY D'ANIREA, brother of PHIL

DYANDREA, at which time TONY asked him if he would be the Farole Supervisor _L')(::
if his brother FHIL were paroled. TIIEKI stated that he told TONY that he
would bg PHIL's Farole Supervisocr,

L pTONRT atad that h L:\‘ﬁeu‘r tha DYANDATE familv 'haﬁnn:e

FY PEFE_LE DU..J.U =A% UALCLU WLLD 4F FMVAM TR o Gy LRy - SR =]

that he had done m.th the family, most specifically with L
D'ANDREA's who is a priest and who purchased coal for the church from TIBERILS > ™™
TIBEKI stated that to his knowledge PHIL D'ANDREA was a good man, and that he
hadé no knowledgse of his background. TIEERI advised that he had heard that

FI1, D'ANDREA might nave been mixed up with the CAFONE Gang, but that he had

been told by TWY that this was not true and he, therefore, did not believe

the allegations. :

- [ P T,
wo e TR

MYLEDT a4 ad A TONY DYANDREA hrourhi a paper Al o omd o md mamddei

dd Tocal v L bbdbt’u b.[ld\-l LUV LT RIVEMLGA UAUUUJLU a Pap el UU Il.l.“l I“llJ. 11 1lQ b.l.g[lﬂu, ﬂ.uu" Al
~which TUlY said made him FHIL D'ANLREA's larole Supervisor. At the time . . '« ..
TUNY brought this paper, TIFillI stated he was accompanied by an individual =7 & 73

who was not introduced te TIBERI by TCHY, and TITERI does not know who this -
individual was. : L

The Allied “onstruction and Supply “ompany is owned by JUHN TIBERI, SR.,
the individual interviewed, JoObi. TIBERI, Ji., and TIBERI's wife, and TIBERI -
stated that no other individual was connected with this company.
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* "accordinpg to MR. ROBINSGN, was active in an Itelien-Americen soclety in Chicago

. besis. After this period his acquaintence with D'ANDREA again beoame oasual..

Chicago File 58-194. Sl e
JEH: gm . -

(n September 26, 1947 MR. JOIN R. ROBINSON, Public Relations Counsel,

FPoom 814, 228 North IaSalle Street, Chicago, Illinoxs, was interviewed by Special
reeeee Y |, > < s

MR, RORINSON advised thet he has known Parolee PHILLIP D'AHDREA aince T

approximately 1930, st which time he met him through one HARRY REED, whom ne"+* A
stated was friendly with the whole proup of Farolees. At this time D'ANDREA, &,w? s

which eventually became under D'ANDREA's guldance an insurance organization for

the benefit of its members. MR. RORINSON stated that he knew D'ANDREA casuaslly

for several years, and then in 1937 or 1938 D'ANDREA called upon MR. ROBINSON

to reorganize the paper "La' Italia” in which D'AXDREA had purchased the ocon=-
trolling interest. ROEINSGH understood from D'ANDKEA that he hed been recommended
as being the logical person to get this paper out of {inencial difficultiea f"_ﬁhr;

into which it had sunk under the direction of a phony Italian Nobleman, whosa v.- 'in -

nemé ROBINSON does not presently recall. As MR. ROBINSON recollects this phony
Italian Noblemen later was shot on Sheridan Road in North Chicegé, and' D'ANDREA”
wes accused of the shooting. ROBINSON states, however, thet he does not now and
never did believe that DTANDREA murdered this individuel as D'ANDREA at the time
of the death had a $560,000 suit pending ereinst this person, end he was worth
more to D'ANDREA ulive than dead. MR. ROBINSQOU stated thet in a period of

about six months he reorpanized this paper and pleced it on a sound financiel - ,

e BT gt Dl

However, in October of 1945 MRS. FERRARA, the 51ster of D'ANDREAL e

* brought a letter to MR. KROBINSOHN which had been written to him by D'ANDREA, end

n‘f

,'L‘;..Q: '-s.'-.._,‘

apparently enclosed with a letter from D'ANDREA to his family. This letter was-gcﬁﬁ;f
turned over to Agents and due to its unusual nature and possibly Bignlficant D
wording, is being quoted hereinafter in fulls _ s

"Oct 20, 1945. SR
"Dear Jack;

"Accept my most grateful thanks for your interest and untiring e
efforts in my behalf. The knowledge of your friendship is my greatest forte.'f'
- 1 have been imbued with new hopes and antlcipation that all is not lost - '
and that I mu.yuu able y't.,l,, bu bpeuu the last few yasers of my life, with .
my femily and friends, es s réminder I Just passed my 55th year mark " '

while in here in spite of my failing health, due to uloet;, arthrithis, "

Fiae .

end severe spinal condition--however the tticker' is in rf;E?_EEEE;?'.ﬂ
Jack, at the very outset let me take a negative approachb-sounds - *‘Qf“
ridiculous, but peopls believe the ridiculouis more readily, than sound :
sencible facts. You know that I was in the trucking business, trucking': 3;
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"for municipalities and not a bootlegger=--you also know Lf my efforts
toward publishipng a worthy Itslian newspaper--and not a gambler, For

years you know of my very altruistic efforts in behalf of the Jtalo- CL
American National Union, for the good of 'my people' not a swindler or am . =
extortioniest. In my capac1ty as president, the assets of the society _ .
increased from roughly £150,007 to close to half million~-surely not a - }"‘ ’-gﬂ
larceniste-~for years I bore the responsibilities of pay-rolls, employers. i‘f; e
welfare and striving to build & legitimate businese. For 30 yrs, 1 pai¢v;§1;rJ
taxes, Federal, State, County, City=-surely not a racketeer--My faith o

in my God, my Church, my responsibilities to my famlly have made me guard

ny rellgious beliefs and my love for my family=--not e muscle man or a .
Capone body=-guard. Jack ell these viscious accusations were bendied arouand B
in the courtroom during my en-masse trail. These seeds were plented and .- *
where their fruit fell, heeven only knows. You already have experienced '; ', ..
some of their results. All the stiorneys said then, was, those accusations B
have no beering on the case. It may be possible that they may not heve - -ﬁ«*. A
meant acything to the defendents collectively, but I have and em Bufferlng o
the tortures of hell in not being allowed to positively refute them,-:% - *“*‘ "
There were 15 witnesses ready to testify in my behalf at the trail--. ;"? :
who coulc have shown very clearly bty their uninpeachable testimony as to. 75
my irnocence, but they or I did not testifye--beceuse of the peculiar .'{’
legnl logic used Ly the lewyers which pre~supposed that eny testimony by o
them or I in my btehalf would be detrimental to the others. This has
never made pood sense to me, but it is the story. This peculisar legal
logic is the fmther & mother of all aftermaths, all the paradoxes which .
hurt me at the treil hurt me now, and vill continue to do so, and act as -_:"
berriers, until the truth comes to light. Surely after 2 yrs, of - "‘“'ﬁ”??“ﬁ%
imprisonment an individual defendent should be permited to isoclate himself, w,f='ﬁ
from thic en-messe logice The 10 yr. maximum that was given to all v_'» Vo
without individuel exeminstion or quelification might now be adjusted ag e '¢é'
you kmow the term -f court was left open for 3 yrs. This in itself should
be helpful in designing & plen for & reduction of sentence, Ifmy = - ':“‘h
sentence coulc be cut to 5 yrs., I would automatically be placed in the . . 3 "
parole bracket, Surely the govermment hes had its pound of flesh-~~the o
cutting of a long sentence is not unusual end I would not be compelled R
to lenguish here for almost 2 mere yrs. before parole time. A visit Tl
would enable me to give you many details, which I find impossible to e
incorporate in this lettcr. T

".ef' &-'.--.._. L

"Thanks again and muchiggbd health and good luck to :yous

Sincerely, l - )
Philig" .-

33 e
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On the besis of this letter MR, RCBINSON commenced‘efforts to have -

D'ANDREA moved from the Federal Fenitentiery at Atlanta, Georgia to another
Federal Penal institution. §R. ROUBINSON stated that he did not care which .
Federal penal institution D'ANDKEA waes placed in, but felt that due to the state . =
of D'ANDLFA's health, he should be removed to a penal institution having a-’dﬁiﬁgy o
“. . less vigorous routire then Atlante, and he elso felt that D'ANDREA should be.ﬂ g fﬂﬁ
*- - geperated from the other Parolees ms he felt thet they might commit some ‘B0t N“'h
which woulé reflect mgainst D'ANDREA's record and cause him difficulties when

the time ceme for him to be paroled.

AR T
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.I.LF\- DD v wah UV L ol LiltiL [iT INGANL T WIS L Wil Vil e R Y Y ]
D. C. during the course of his usuel business. During these trips he commenced
efforts to eflect the removel of D'ANDREA from Atlanta.

R D ey ‘&a& Wit
! In July, 1945 MR. ROBIKSON contacted Senator SCOIT LUCAS and asked '“7f§ ‘”
©  LUCAS to make an appointment for him with cne DANIEL LYONS in the Department- R PP
of Justice as he believed LYONS to be the proper individual to assist him 1n
the aforementioned purpose, R

An appointment was made with LYCNS, who edvised ROBINSON that the e

proper person for him to see was JAYES V. BEINETT, Director of Prison Im=- . = 0
dustries, who at that time was in Germeny setting up the Americen Penal o 'l ﬁ
Institution in the American zone of occupetion there. In his absence MR. LIONS
referred ROBINSCN to Ceptein A. H. CONNER, Assistant Commissioner, Federal

- Prison Industries, MR. ROBIWSON advised that he was greciously received oy
CONNER, who said, however, that he would be unable to assist him in his
miesion, but that ROPINSON would definitely have to see BENNETT to effect his
PUrpoEBo,

After this MR. ROBINSON let the matter rest for approximately one
year, vhen he recelved a personal call from SAY SHAPIRO, who MR. ROBINSON u'?' :
states is D'ANDREA's attorney for civil matters, and TONY D'ANDREA, brother of - o

Parolee D'ANDREA, who requested HOBINSON to gainseck a trensfer of D'ANDREA. ."2 e
R\I fh‘lﬂ f'!'rrn T)'AMD“‘F'! nnrq ‘!"h::l nf‘]nnv- +]nrna Pav-n'l hed al Trmovn e e o JES )

erclees had all besn transferred - o
from Atlanta Penitentiery to the Federal Penitentiary at Leavenworth, Kansaa.. T
In order to carry throuch this request, ROBINSON made a speciel trip to Sl
Washington, D. C. on aboul October 2, 1946 to see Mk. JAMES BENNETT. At that
time BEIFETT had a physical exemination made of D'ANDREA. During the course .
; of conversation concerning the posgible transfer of D'ANDREA, BENNETT exprelaod'
~ the opinion to MR. ROBINSOK that when D'ANDREA came up for parole, there ) B
.4 8ppearcd to be no doubt in view of his prison record, past repord, and physicalhﬁ*%'
- condition, that he would be paroled. He inquired of MR. ROBINSON as to whether&@ﬁmg '
or not the other Parolees had in any way cosrced D'ANDREA or %is femily since’ H»-xﬁnﬂ >
their incerceration. MR. ROBINSON said that he at the time téld BENNETT that, '
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1 S
he could give him no answer one way or the other as to this duestion, but he
would meke inquiries, which he did, znd found no evidence of the oth?r Par?lees,
their friends, or associates having in any wey coerced D'ANDREA or his family.

MR. ROBINSOY stated that this trip to Washington wes the only trip e
thet he mode specifically in D'ANDREA's behall, thet his other work wes carriegj;;';gi
on during the course of reguler business which he did in Washington, and.thatr?,gé;ig
he was reimbursed in the sum of $100 for his expenses in connection with this 3}:- L
speciel trip to hashington. He advised that the only oither money that he . & - =
received in connection with his efforts to have D'ANDREA removed to another '
Federal pensl institution was reimbursement for three long disteance phone calls
which he made from Chicago tc Wachington in this connection.

On July 22, 1947, M%. ROBINSON wrote to T. WEBER WILSON, Chairmen a
of the Federel Perole Board, Weshington, D. C., on D'ANDREA's behalf, ~He <% -nei -
furnished & copy of this letter to Agents, which states that he is writing as " ", E
& friend of lonp standing of the Applicant Parolee, and sets forth that D'ANDREA ™ *%
is knovm to him as a pative American who was for years in the trucking business. |
in Chicago, holding & number of very fine municipal, county, end private con- .75+
tracts. It states that D'ANDREA was recognized end regarded as a leeder of :
thought in Italo-Anericen circles. He was elected President of the Italio-
Americen NetiGEETA%;EEET-E“ﬁTEh type freternel orgsnizaetion which insured its
members on the assessment insurence plan. He reorganized the Union on the old
line insurence besis, thus placing it under the jurisdiction of the Department - -
of Insurance of the State of Illinois, vhere after the reorganization it was @ ..
grented a top rating. He stated that D'ANDKEA more then doubled the membership ‘.~
and increesed the assets from one hundred fifty thousend to almost helf a,,g,a,.ﬁah
million dollars. He tells of his &szocistion with D'ANDREA in reorgeniring '
the newspaper "La' Italia", and states in part, "I am firmly convinced end - " '
some very highly placed legal {riends of mine Jjoin me in the conviotion -that 1ﬁ:jﬁf
MR. D'ANDEFA hed insisted upon a severence of his triel, he would not have boan1:i1* |
convicted, and not be in his present predicement", He states elsewhere S
"I am also thoroughly convinced that if he is grented a parole, he will live '
up to the regulations, in every way, send that the Federal authorities will
find him always a good and law-abiding citizen".

t.

MR. ROBTHSON further edvised thet during his efforts on behalf of ,*;fv.
D'ANDREA, Senator EASTLAND and Representative ABERNATHY wrote to Judge T. = '\ .

- WEBER WILSON testifying as to the veracity of ROBINSON. He was careful to P'f;;,.

* advige, however, that neither Senetor EASTLAND, Senetlor LUCAS, or Representative ;{uﬂ}
= ABERNATHY knew the nature of his activities, nor were they aware of the e
"* % “4ndividual on whose behalf he was working. ~MR. ROBINSON stafed in passing .. &YV e
.. "that he knew his way around Weshington, had many friends in lixbranches;aqd;fﬁf%ﬁﬁgq.
e : T%}?P?f “
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bureaus of the Government, and told of dimners he had given ’or various govern- ;{
ment offiocials and their friends at the Shoreham Hotel In Wedhington, D. €. - w.=
He denied any knowledge of eny irregularities in connection with the procuring -
of the paroles of any of the instent parolees, and stated thet he felt that o
DYANDREA's record mould back up his efforts on the behelf of D'ANDREA. He

denied any knowledge of any improper actions having been teken to procure the -
removal of DYANDEEA or the other parolees from tHe Atlanta Penitentiarye. He
stated thet he did not believe that D'ANDREA was a gangster or that he wes ~ 777
vicious. It is of interest to note thet during the course of this intervieﬁ‘;;n o
ROBINSON stated thaet it wes an open secret in Chicapo that the "Tribune™ wes 13‘ s
-+ out to pet Attorney General CLARK, and expressed the opinion thet a good deal —-» @~
of the cry raised over the parole of instant parolees was political, When .:ﬁf i
questioned specifically concernin: the "Tribune's" attitude towards Attorney

G eneral TQ. CLATH, he could give no definite information, but steted merely

that it wes commen lmowledge that the "Iribune" wante to embsrrass Attorney

General TOM CLARK end the administration in any way possible.

_-..-4:.-_ :

The letters mentioned herein as having been turned over to Agents -, "* ™.
by ¥R. ROBINSON are being retained in the file of this case, as are copies of !

... . letters from MR. ROBINSON to JANES V. BENXETT dated October 3, 1946, and 4, . ..- #..
Captein A. H. CONNER deted July 26, 1946. e A
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The following was dictated by Special Agent~
ecsssm—
m GAROFALC was interviewed by Special AgentF '
at the Chicago Office. GAROFALO wrole a letter to ’
es pParole board recommending the parole of subject PHILIP ﬁ D

vl - - . .

D'ANDREA. At the time of the interview, GAROFALO furnished the foll
information:
‘l te
5 GAROFALD is Secretary and Treasurer of the Garofalo Company, a produce concern_"_-_‘ =
located at 103 and 105 South Water Market, Chicago, Illinois. He is also one
of the owners of the Milwaukee Macaroni Company located at 3210 North Pierce .-
Road, Milwaukee, Wisconsin. Included in these two businesses with him ar'e ™
his brothers JOSEPH and MAURO. ‘
i ol r’ .- ~” t’, 3
SANTO GAROFALC resides at 2200 North 53rd Street, Milwsukee, Wlsconsln, telephone
Hopkins 5052. He was born February 23, 1893 in Palermor, Sicily. He came to -_,.s;..
the United States in N¥ay of 1207, and was naturalized in the Circuit Court. at ..
Chicago, Illinois, in 1915. He has returned to Italy for a visit on one *
occasion, that being in the year 1931, :

U

GAROFALO became acquainted with PHILIP D'ANDREA in sbout the year 1930. At . 7. ¢
that time, GAROFALO was Vice-President of the Italian Chamber of Commerce, a
group of Italian business men. D'ANDHEA in about 1930 or 1931 joined the ’
Italian Chamber of Commerce as a regular member, and it was through this joint ;
membership in this organization that GAROFALDO first struck up a friendship with 3
SubJECt DIANDRIEA. oo Cr e 1 \-a a- E
Also during the early 1930s, D'ANDREA becams President of the Italo—Amer:.can «:.,.::;;!f
Union. This union was a fraternal and insurance organization, and was the ¢, ™
successor to the Union Siciliano. GAROFALO was a member of this union and .r' .
sttended its samlannual functions such as picnics and entertainments. 1In this . -
manner, he became acquainted with D'ANDREA and came to feel that he knew him. "+~
D'ANDREA at ell times in his association with GAROFALO behaved as a perfect ..+ .«
gentleman and appeared to be a high type of person. Coo L

GAROFALO and D'ANDREA never associated outside of the meetings of the two . 7"
above-mentioned organizations. They never, at any time, had any business =~ - . « i,
between each other. There was never any borrawing of money between the two L
of them. Their families were not. known to one another. '

‘vt . GAROFALO knew of two businesses that D'ANDREA was in, one t of contract o
- hauling of refuse for the City of Chicago, and, second, GAR§FALO believed - : *i .~
that D'ANDREA received a salary as President of the Italo—Marlcan Union.’
GAROFALO changed his residence in gbout 1910, to Milwaukee, Wisconsin, a.nd ; £
since that time has seen D'ANDREA very mﬂrequently. RS 1 A
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About six months ago, a Mr. SHAZIRO telephoned GAROFALO and identified himselr
as an attorney acting for PHILIP D'ANDREA. SHAPIRO at that time asked if
GAROFALO would write a letter to the Parole Board recommending that D'ANDREA

be paroled. SHAPIRO stated that D'ANDREA was ill, and GAROFALO stated 't-hat he.: -

was influenced somewhat by being told that D'ANDREA was sicke = . - - i o
GAROFALO stated that he does not know any of the other subjects in this case S ttn
and is not intimately acquainted with any of D'ANDREA's friends. - BT R
Tady o AF
GAROFALO stated that no one had atiempted to apply any pressure with regard to
the letter of recomnendation, that no promises of money or other reward were
made to him, and that he wrote the letier to the Parole Board, stating exactly
whal he thought of D'ANDREA, and believes that if DVANDREA were glven anot.her ," OO
chance, that he would be a good citizen, _ L e
" e

At this point, GAROFALO mentioned that he knew that D'ANDREA had engaged in ;T
considerable charity work in his positions with the two above-mentioned Italiah ‘f ’f

organizations, D'ANDREA being particularly active in this type of work durmg
the Christmas holidays. I

.
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¥r. SAMUEL MAYER HQL
wag interviewed by Special Agents
on September 26, 1947.

Mr, HOMAN was interrogated with reference to the letter he hacf""
written in behalf of PHILIP D'ANDREA, He advised that in Jamuary of 1942 PHIL ..
D'ANDREA had purchased property in the Lincolnshire Estate, a subdivision which fue
wa3 being managed by Mr. HOMAN. The original contract for the purghase of the "4
. property was drawn by Attorney SAM SHIPIRO of Chicago. All future contracts ‘. _; -_'“
for the purchase of additional lots by PHIL D'ANDREA were handled through At— .
torney Shapiro. e E ‘f"’-‘"-'

While D'ANDREA was incarcerated Mr. HOUAN on mumerous occasions
contacted Attorney SHIPIRO in an effort to secure money to clear the balance
owed on the property purchased by D'ANDREA, Mr, HOMAN stated that some time
ago he was approached by TONY D'ANDREA, brother of the parolee, who also re- ‘ N
sides in the lLincolnshire Estates, and had purchased his property 'ohrough Hr. "
HOMAN. Mr. HOMAN was at that time requested to write a letter of reference - i"a"‘
as to the character of PHILIP D'ANDREA amd his business a.ffiliations nth him.-

o LR LKA

Mr, HONAN on the first contact stated that he would comuder S
the matter but within a week he was recontacted azain by TONY D'ANDREA and Ai-.._‘ .
torney SHIPIRD and it was requested that he write this lettsr as soon as pos= -

sible for PHILIP D'ANDREA. k

B T

s Vg Ei

¥r. HOMAN claims he was rushed with other business matters and = i 1
therefore he immediately wrote the letter, not giving it any thought as to any " ﬂr__ :
repercussions, Mr. HOMAN stated that a.ll of his busineas dealings with the - L
. D'ANDREA family have been satisfactory and that in the case of PHILIP he wag i< " *
lenient in his efforts to collect the balance owed on the purchase of the prop-g a 3:'

nt-'f'v bacause of PHILIP'S inﬁnrnnrnf'&nn; howaver attemnts wora made tO colleat - {.;‘,.\ :

PTU T WA g AV VUILLL

sm.all payments during D'ANDREAS! incarceration, ’:i r

The records kept by Mr, BOLUAN on the purchase of property by = -~
PHILIP D*ANDREA is as follows:

January 3, 1942 Lots #40 and #50 Price $2,500,00 . -
Down Payment 500,00 -, « -

February 16, 1942 -4 Payment * 500,00 . :

February 16, 1942 lots #1, #2, and #3 v 1,075,000
. ‘535750% '
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- , Brought Fomrd‘ | *2,5‘75‘.00“: E
. ; April 20, 1942 Payment | * ' _ 400,00
L

7,175.00 '

November 11, 1942 Interest 45,00 - -

Qe 00 R

November 30, 1943 Down Payment ©1,000400 "'L’ o

B ' 1,320,00 wﬁp K

' pecemver 13, 1945 Payment | 100,00 * bad M

*

Y

I,220.0 ¢,

February 12, 1946 Payment 50,00 a

. $1,l’?0'.00 i

Mr, HOMAN advised that about two weeks ago PHIL D'ANDREA came

to his office and advised that he was endeavoring to make arrangements to A
take care of the balance of $1,170,00, but, however, at the present time he r;..= 7
desired Mr., HOMAN to take whatever action he could to sell the real estate, =~ *'

Mr. HOI'AN advised that PHILIP D'ANDAEA is asking $35,000.,00 for
his home and property, but however he feels he will take less if an offer is ~*
made. Mr. HOUAN further explained that the front lots #40 and #41 were taken
in the name of PHILIP D'ANDAEA along with the home which was built on these e

. two lots, The back three lots, #1, #2, and #§3, are in the name of TONY D'ANDEREA *.,, .

who is alleged to be a cousin and not the brother of PHILIP D'ANDEEA. X LT
HOMAN stated: ®1 should apologize for writing the letter. I

acted toohasty." HOMAN claims that no moneyd were offered to him or any other = & -
consideration given to induce him to write the letter for D'ANDREA., He states: e
further he is not acguainted with any of the other parolees and that he does __.f'}-

not know any of the other perscns considered as hoodlums in Chicagos

. .
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AJRsamd S
Tn connection with the interview with JAMES HAROID HEGARTY, Speclal Agents .
- M first contacted and interviewed Mr., .- ]
S | A. SIDAN, who is general manager of the Mack Truck Compﬂn}’, 33rd and _Jpc:&,{”»_”’_‘-
wentworth Streets, Chicago, and who is HEGARTI's superlor there. SLOAN adw W#A:'_@-’
" vised that HEGARTY has been employed by the Mack Truck Company for appro:d.- Tl
mately twenty years and SLOAN regards him as extremely honest, ey 4' ¥

Republic 2669, was interviewed on September 24, 1947 by Specizl Agems‘ Gl
' b‘t HEGARTY's place of employment, the Mack: *'%n:-
: Truck Companye HEGARTY stated that he has been acquainted with Sybject

_ _8ignificant or as indicating that D'ANDREA was necessarily & poor credit- r.isk. Ry

[N

SLOAN recalled that a few months ago HEGARIY came to him and informed him
that he had received a request to submit a letter urging parcle for Subject
PHILIP D'ANDEFA. HEGARTY inquired of SLOAN as to whether such a letter ,
migcht be prepared and submitted on behalf of the Mack Truck Companys SLOAN ' L
stated that he declined to permit such a8 letter to be prepared but told. .~ 1% £ e
HEGARTY that if the latter wished he might prepare a persomal letter of his - 1% "'
own indicating HEGARTY's personal experience with D'ANDREA in businesa deal~ - :
ings on behalf of the Mack Truck Companye R \'Eq‘ i
SLOAN stated that he himself has been with the Mack Truck Company in Chicago' v
only in recent years, and that he has no personal knowledge of any business :
dealings between D'AMNDREA and the Mack Truck Company, which dealings occun'ed .
prior to Mr, SLOAN's Chicago employments - e ,-'-:, ;;I ik

-., FE T SO

JAVES HAROILD HEGARTY, who resides at 3520 West 62nd Place, Chicago, teleph

D'ANDREA for about twenty years. When HEGARTY first became acquainted with 7 F.L‘
D'ANDREA, HEGARTY was employed as a cashier by the Mack Truck Company, and « . i '{
during that period of time D'ANDREA was purchasing dump trucks from the Mack '
Pruck Company, which trucks wers purchased by monthly installment payments. - :
HEGARTY saw DfAIDREA on the occasions when the latter came to the Mack Truck =~ .7
Company to make his payments. According to HEGARTY's recollection, D'ANDREA - * - .-
during the period of time when HEGARTY was employed as cashier purchased ap~ - " .
proximately six dump trucks from the Mack Truck Companys HEGARTY recalled that ;
D'ANDREA was somewhat slow in making payments and frequently became delinquent N
in M s payments, but HEGARTY stated that it never became necessary for the = =~ i .
company to repossess any trucks and D'ANDREA eventually made his payments in ...
all instancess HEGARTY stated that because of business conditions at that time 7 ..
he did not consider D'ANDREEA's delinquency in makling payments as particularly- ‘m‘;'

pod
>, -t' T gei T

HEGARTY related that he became a salesman for the Mack 'I‘ruck Company in 193’7 f ,;

and during the period from 1937 to 1939 he solicited business from D'AMJHEA »'" 2
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